СИСТЕМАТИЗОВАНИЙ БЮЛЕТЕНЬ НОВИХ НАДХОДЖЕНЬ

(березень–квітень 2014 р.)

ЗМІСТ

Дисертації та автореферати дисертацій
Юридичні науки
12.00.01 Теорія та історія держави і права; історія політичних і правових учень
12.00.02 Конституційне право; муніципальне право
12.00.03 Цивільне право і цивільний процес; сімейне право; міжнародне приватне право
12.00.04 Господарське право; господарсько-процесуальне право
12.00.05 Трудове право; право соціального забезпечення
12.00.06 Земельне право; аграрне право; екологічне право; природоресурсне право
12.00.07 Адміністративне право і процес; фінансове право; інформаційне право
12.00.08 Кримінальне право та кримінологія; кримінально-виконавче право
12.00.09 Кримінальний процес та криміналістика; судова експертиза; оперативно–розшукова діяльність
12.00.10 Судоустрій; прокуратура та адвокатура
12.00.11 Міжнародне право
12.00.12 Філософія права
Політичні науки
23.00.02 Механізм державного управління
Державне управління
25.00.02 Механізм державного управління
Наукові та навчальні видання
ДЕРЖАВА І ПРАВО. ЮРИДИЧНІ НАУКИ
Науково-дослідницька робота
Юридична освіта
Теорія держави і права
Історія держави і права
Конституційне право
Адміністративне право
Фінансове право
Медичне право
Право інтелектуальної власності
Господарське право
Земельне право
Екологічне право
Трудове право
Кримінальне право. Кримінологія. Кримінально-виконавче право
Система судових органів, органів прокуратури
Цивільний процес
Кримінальний процес
Криміналістика
Судова статистика. Судова бухгалтерія
Держава і право зарубіжних країн
Медицина
Історія
Економіка
Політика
Наукова інформація та документація
Освіта. Педагогіка
Бібліотечна справа. Бібліотекознавство
Художня література (твори)
Релігієзнавство
Філософія
Психологія
Довідкові видання
Бібліографічні видання
Електронні ресурси

Умовні позначення місця знаходження

хр      – книгосховище
н/аб   – абонемент наукової літератури
студ/аб – студентський абонемент
ДБВ  – науково–бібліографічний відділ
ч. з. № 1  – читальний зал № 1
ч. з. № 2  – читальний зал № 2
з/п      – зал періодики
філ. № 1 – філія № 1 (вул. Динамівська, 4)
філ. № 2 – філія № 2 (вул. Пушкінська, 106)
код.     – інформаційно–кодифікаційний відділ
ВРК    – відділ рідкісних видань (вул. Пушкінська, 70)
навч. від.  – навчальний відділ
Крим. ф–т – Кримський юридичний інститут
Полт. ф–т – Полтавський юридичний інститут

Укладач	В. В. Брагінська, завідуючий сектором науково-бібліографічного відділу
			т. 704–92–53	(внутрішній т. 2–53)

Дисертації та автореферати дисертацій
ВРК
Юридичні науки
12.00.01 Теорія та історія держави і права; історія політичних і правових учень
(12.00.01 Теория и история права и государства; история учений о праве и государстве)
Абакумова Е. В. Правовое положение евреев в Российской империи в конце XVIII – начале XIX века : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / Е. В. Абакумова ; рук. работы Т. Е. Новицкая ; Моск. гос. ун-т им. М. В. Ломоносова. – М., 2014. – 24 с.
Арнаутова Л. М. Правове забезпечення інформаційної політики сучасної України в аспекті процесів європейської інтеграції : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / Л. М. Арнаутова ; кер. роботи О. В. Зайчук ; Ін-т законодавства Верхов. Ради України. – К., 2014. – 20 с.
Богатир В. В. Правові засади організації та діяльності комерційних судів Таврійської губернії (1819–1898 роки) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / В. В. Богатир ; кер. роботи О. В. Зайчук ; Ін-т законодавства Верхов. Ради України. – К., 2014. – 20 с.
Васильева Н. В. Юридические и неюридические средства в системе правового регулирования : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / Н. В. Васильева ; рук. работы А. П. Спиридонов ; Омск. акад. МВД РФ, Барнаул. юрид. ин-т МВД России. – Омск : [б. и.], 2014. – 23 с.
Григоренко І. А. Правоохоронна діяльність в Україні та Німеччині (порівняльно-правове дослідження) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / І. А. Григоренко ; кер. роботи С. Д. Гусарєв ; Нац. акад. внутр. справ. – К., 2014. – 19 с.
Дубов Г. О. Становлення методології юридичних досліджень: особливості радянського та сучасного етапів : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / Г. О. Дубов ; кер. роботи І. А. Безклубий ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка. – К., 2014. – 16 с.
Дьомкіна Г. С. Правове регулювання у сфері легалізації документів (теретико-правове дослідження) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / Г. С. Дьомкіна ; кер. роботи: О. В. Зайчук, Н. М. Оніщенко, Е. П. Іванченко ; Ін-т законодавства Верхов. Ради України. – К., 2014. – 20 с.
Купалова Т. Ю. Внутригосударственный и международный правовой опыт: проблемы интеграции и адаптации : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / Т. Ю. Купалова ; рук. работы Н. И. Матузов ; Саратов. гос. юрид. акад., Пензен. гос. ун-т. – Саратов, 2014. – 26 с.
Максимов Р. А. Механизм действия права в чрезвычайных ситуациях (общетеоретический аспект) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / Р. А. Максимов ; рук. работы А. А. Фомин ; Пензен. гос. ун-т, Тольяттин. гос. ун-т. – Саратов, 2014. – 31 с.
Мельник О. Г. Теоретичні засади правовідносин в сфері реалізації судової влади : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / О. Г. Мельник ; кер. роботи В. В. Ладиченко ; Запоріз. нац. ун-т. – К., 2014. – 19 с.
Награбова Л. В. Деонтологічна концепція Дж. Бентама : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / Л. В. Награбова ; кер. роботи Є. О. Гіда ; Відкритий міжнар. ун-т розвитку людини "Україна". – К., 2014. – 18 с.
Севрюков Д. Г. Еволюція соціальної держави у Західній Європі: історико-теоретичні аспекти : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.01 / Д. Г. Севрюков ; наук. конс. О. Г. Мурашин ; Відкритий міжнар. ун-т розвитку людини "Україна". – К., 2014. – 37 с.
Серегин А. В. Форма государственного правления (вопросы теории) : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.01 / А. В. Серегин ; науч. конс. И. А. Иванников ; Юж. федер. ун-т, Воронеж. гос. ун-т. – Ростов н/Д., 2014. – 56 с.
Цимбал В. О. Організаційно-правові засади діяльності народного комісаріату фінансів УСРР (1919–1936 рр.) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / В. О. Цимбал ; кер. роботи Б. І. Андрусишин ; Нац. пед. ун-т ім. М. П. Драгоманова. – К., 2014. – 19 с.
Шубенкова К. В. Теоретико-правовые концепции А. С. Пиголкина : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / К. В. Шубенкова ; рук. работы В. А. Летяев ; Волгоград. гос. ун-т, Рос. акад. народ. хозяйства и гос. службы при Президенте Рос. Федерации. – Саратов, 2014. – 30 с.
Яковюк І. В. Правові основи європейської інтеграції та її вплив на державно-правовий розвиток України : дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.01 / І. В. Яковюк ; наук. конс. О. В. Петришин ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 474 с.
Яковюк І. В. Правові основи європейської інтеграції та її вплив на державно-правовий розвиток України : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.01, 12.00.11 / І. В. Яковюк ; наук. конс. О. В. Петришин ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2014. – 40 с.
12.00.02 Конституційне право; муніципальне право
(12.00.02 Конституционное право; конституционный судебный процесс; муниципальное право)
Бондарчук І. В. Конституційно-правові основи легалізації громадських організацій і політичних партій в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.02 / І. В. Бондарчук ; кер. роботи Л. І. Летнянчин ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2014. – 20 с.
Бондарчук І. В. Конституційно-правові основи легалізації громадських організацій і політичних партій в Україні : дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.02 / І. В. Бондарчук ; наук. кер. Л. І. Летнянчин ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 227 с.
Губин М. Ю. Становление и развитие идеи светского государства в России: конституционно-правовой аспект : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.02 / М. Ю. Губин ; рук. работы Е. В. Кукушкин ; Моск. гос. ун-т им. М. В. Ломоносова. – М., 2014. – 37 с.
Гультай М. М. Інститут конституційної скарги: світовий досвід та перспективи впровадження в Україні : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.02 / М. М. Гультай ; наук. конс. О. В. Петришин ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2014. – 41 с.
Гультай М. М. Інститут конституційної скарги: світовий досвід та перспективи впровадження в Україні : дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.02 / М. М. Гультай ; наук. конс. О. В. Петришин ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 467 с.
Дубессан Р. Х. Д. Реформа государственно-территориального устройства Республики Ирак в ХХІ веке: проблемы теории и практики : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.02 / Р. Х. Д. Дубессан ; рук. работы Т. Д. Зражевская ; Воронеж. гос. ун-т, Рос. акад. правосудия. – М., 2014. – 24 с.
Короткова М. В. Конституционные основы взаимодействия органов публичной власти Российской Федерации и гражданина в информационной сфере : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.02 / М. В. Короткова ; рук. работы В. Т. Кабышев ; Сарат. гос. юрид. акад., Воронеж. гос. ун-т. – Саратов, 2014. – 26 с.
Кудрявцева О. М. Конституційно-правові основи захисту прав дитини в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.02 / О. М. Кудрявцева ; кер. роботи О. С. Лотюк ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка. – К., 2014. – 20 с.
Литвинов О. М. Республіканська форма правління як засада конституційного ладу України : дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.02 / О. М. Литвинов ; наук. кер. Ю. Г. Барабаш ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 198 с.
Литвнов О. М. Республіканська форма правління як засада конституційного ладу України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.02 / О. М. Литвнов ; кер. роботи Ю. Г. Барабаш ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2014. – 20 с.
Мацюк А. А. Народовладдя як конституційна основа формування, організації та здійснення влади в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.02 / А. А. Мацюк ; кер. роботи О. Л. Копиленко ; Ін-т законодавства Верхов. Ради України. – К., 2014. – 21 с.
Петрецька Н. І. Конституційно-правовий статус окремих учасників навчально-виховного процесу в галузі вищої освіти в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.02 / Н. І. Петрецька ; кер. роботи Ю. М. Бисага ; Ужгород. нац. ун-т. – К., 2014. – 20 с.
Ситник, Ю. М. Конституційне право громадян України на свободу об'єднання в політичні партії та його забезпечення в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.02 / Ю. М. Ситник ; кер. роботи А. Ю. Олійник ; Нац. акад. внутр. справ. – К., 2014. – 20 с.
Словська І. Є. Верховна Рада України в системі вітчизняного парламентаризму: конституційно-правове дослідження : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.02 / І. Є. Словська ; наук. конс. О. Ф. Фрицький ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – К., 2014. – 47 с.
Стрільчук В. А. Строки в конституційному праві України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.02 – Конституційне право; муніципальне право / В. А. Стрільчук ; кер. роботи Ю. С. Шемчушенко ; Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького НАН України. – К., 2014. – 20 с.
Шелевер Н. В. Поняття та види імунітету в конституційному праві України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.02 / Н. В. Шелевер ; кер. роботи О. Я. Рогач ; Ужгород. нац. ун-т. – К., 2014. – 20 с.
Щербанюк О. В. Народний суверенітет в політико-правовому будівництві сучасної держави : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.02 / О. В. Щербанюк ; наук. конс. А. О. Селіванов ; Чернівец. нац. ун-т ім. Ю. Федьковича. – К., 2014. – 35 с.
12.00.03 Цивільне право і цивільний процес; сімейне право; міжнародне приватне право
(12.00.03 Гражданское право; предпринимательское право; семейное право; международное частное право)
Айзетуллова Н. А. Система правовых стимулов и правовых органичений инвестиционной деятельности в сфере предпринимательства: цивилистическое исследование : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / Н. А. Айзетуллова ; рук. работы А. В. Михайлов ; Казан. (Приволж.) федер. ун-т, Рос. акад. правосудия. – Казань, 2014. – 28 с.
Бойко Н. М. Правове регулювання договору позички : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / Н. М. Бойко ; кер. роботи В. А. Васильєва ; Прикарпат. нац. ун-т ім. В. Стефаника. – К., 2014. – 21 с.
Владимирова М. О. Медиативное соглашение в системе гражданско-правового регулирования : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / М. О. Владимирова ; рук. работы В. А. Хохлов ; Самар. гос. эконом. ун-т, Сарат. гос. юрид. акад. – Казань, 2014. – 27 с.
Гетманцев М. О. Речові докази в цивільному процесі : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / М. О. Гетманцев ; кер. роботи Ю. В. Білоусов ; НДІ приват. права і підприємництва НАПрН України. – К., 2014. – 20 с.
Єгоричева О. Ю. Цивільно-правова відповідальність за продаж споживачам товарів неналежної якості : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / О. Ю. Єгоричева ; кер. роботи О. В. Дзера ; НДІ приват. права і підприємництва НАПрН України. – К., 2014. – 20 с.
Іванова С. М. Визнання недійсним правочину як спосіб захисту цивільних прав та інтересів за законодавством України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / С. М. Іванова ; кер. роботи А. Б. Гриняк ; НДІ приватн. права і підприємництва НАПрН України. – К., 2014. – 19 с.
Ильичев П. А. Исковая давность. Проблемы теории и правоприменительной практики : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / П. А. Ильичев ; рук. работы А. И. Масляев ; Моск. гос. юрид. акад., Фин. ун-т при Правительстве Российской Федерации. – М., 2014. – 33 с.
Кармаза О. О. Концепції охорони та захисту житлових прав у цивілістичному процесі : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.03 / О. О. Кармаза ; наук. конс. С. Я. Фурса ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка. – К., 2014. – 36 с.
Карнаух Т. П. Особисті немайнові права юридичних осіб у цивільному праві України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / Т. П. Карнаух ; кер. роботи Р. О. Стефанчук ; Хмельниц. ун-т упр. та права. – К., 2014. – 19 с.
Коренга Ю. В. Договір сурогатного материнства в сімейному праві України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / Ю. В. Коренга ; кер. роботи А. Б. Гриняк ; Східноєвроп. нац. ун-т ім. Л. Українки. – К., 2014. – 20 с.
Кріцак Ю. О. Здійснення суб'єктивного авторського права на літературний твір : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / Ю. О. Кріцак ; кер. роботи Є. О. Мічурін ; НДІ приват. права і підприємництва НАПрН України. – К., 2014. – 20 с.
Мазіна О. О. Контрафакція як дії, що порушують авторські права : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / О. О. Мазіна ; кер. роботи О. І. Харитонова ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – О., 2014. – 19 с.
Махінчук В. М. Теоретичні засади приватноправового регулювання підприємницьких відносин : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.03 / В. М. Махінчук ; наук. конс. О. Д. Крупчан ; НДІ приват. права і підприємництва НАПрН України. – К., 2014. – 40 с.
Нечипуренко М. О. Договір на проведення оцінки майна (цивільно-правовий аспект) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / М. О. Нечипуренко ; кер. роботи А. Б. Гриняк ; Наук.-дослід. ін-т приват. права і підприємництва НАПрН України. – К. : [б. в.], 2014. – 20 с
Нуруллина Р. Т. Гражданско-правовой режим антиквариата : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / Р. Т. Нуруллина ; рук. работы К. М. Арсланов ; Казан. (Приволж.) федер. ун-т, Рос. прав. акад. М-ва юстиции Рос. Федерации. – Казань, 2014. – 24 с.
Падун Р. В. Визнання права як спосіб захисту цивільних прав та інтересів : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / Р. В. Падун ; кер. роботи І. С. Тімуш ; Нац. акад. внутр. справ України. – К., 2014. – 18 с.
Петровський А. В. Процесуальні особливості розгляду та вирішення цивільних справ про визнання правочинів недійсними : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / А. В. Петровський ; кер. роботи С. І. Чорнооченко ; Нац. акад. внутр. справ України. – К., 2014. – 18 с.
Радкевич О. П. Цивільно-правова охорона і захист персональної інформації в мережі Інтернет : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / О. П. Радкевич ; кер. роботи Ю. О. Заіка ; Нац. акад. внутр. справ України. – К., 2014. – 20 с.
Резнік Г. О. Особисті немайнові права дитини (цивільно-правовий та сімейно-правовий аспект) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / Г. О. Резнік ; кер. роботи О. Д. Крупчан ; НДІ приват. права і підприємництва НАПрН України. – К., 2014. – 20 с.
Садикова Я. М. Предмет доказування у справах про захист авторських та суміжних прав : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / Я. М. Садикова ; кер. роботи В. А. Кройтор ; офіц. опон.: М. М. Ясинок, А. Г. Дідук ; Харків. нац. ун-т внутр. справ. – К., 2014. – 20 с.
Семочкина М. А. Инвестиционная деятельность с участием иностранных инвесторов в Российской Федерации (правовой аспект) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / М. А. Семочкина ; рук. работы А. А. Спектор ; Моск. гос. юрид. акад., Рос. экон. ун-т им. Г. В. Плеханова. – М., 2014. – 29 с.
Суха Ю. С. Цивільно-правові договори у сфері професійного спорту : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / Ю. С. Суха ; кер. роботи Є. О. Харитонов ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – О., 2014. – 20 с.
Сущ О. П. Правове регулювання корпоративного інвестування: цивільно-правовий аспект : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / О. П. Сущ ; кер. роботи Ю. М. Жорнокуй ; Харків. нац. ун-т внутр. справ. – К., 2014. – 20 с.
Ткач І. В. Держава Україна як суб'єкт недоговірних зобов'язань : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / І. В. Ткач ; кер. роботи З. В. Ромовська ; НДІ приват. права і підприємництва НАПрН України. – К., 2014. – 20 с.
Трут Д. В. Цивільно-правові зобов'язання з множинністю осіб : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / Д. В. Трут ; кер. роботи В. Л. Мусіяка ; Нац. акад. внутр. справ України. – К., 2014. – 20 с.
Яценко Н. Г. Правовий статус суду в цивільному процесі : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 – Цивільне право і цивільний процес; сімейне право; міжнародне приватне право / Н. Г. Яценко ; кер. роботи Ю. Д. Притика ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка. – К., 2014. – 20 с.
12.00.04 Господарське право; господарсько-процесуальне право
Кучер О. С. Правове забезпечення планування господарської діяльності в КНР : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / О. С. Кучер ; кер. роботи В. А. Устименко ; Ін-т екон.-прав. дослідж. НАН України. – Донецьк, 2014. – 19 с.
Морозов Г. В. Правове регулювання ринку роздрібної торгівлі нафтопродуктами в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / Г. В. Морозов ; кер. роботи Д. В. Задихайло ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2014. – 19 с.
Морозов Г. В. Правове регулювання ринку роздрібної торгівлі нафтопродуктами в Україні : дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / Г. В. Морозов ; наук. кер. Д. В. Задихайло ; НУ ЮАУ. – Х. : б. в., 2013. – 214 с.
Олефір А. О. Господарсько-правове забезпечення державних закупівель у сфері охорони здоров'я : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / А. О. Олефір ; кер. роботи В. М. Пашков ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2014. – 27 с.
Олефір А. О. Господарсько-правове забезпечення державних закупівель у сфері охорони здоров'я : дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / А. О. Олефір ; наук. кер. В. М. Пашков ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 235 с.
Панкратова В. И. Правовой режим единого казначейского счета бюджета в Российской Федерации : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / В. И. Панкратова ; рук. работы Р. Е. Артюхин ; Нац. исслед. ун-т "Высш. шк. эконом.", Саратов. гос. юрид. акад. – М., 2014. – 24 с.
Пауль А. Г. Доходы бюджетов (бюджетно-правовое исследование) : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.04 / А. Г. Пауль ; науч. конс. М. В. Сенцова ; Воронеж. гос. ун-т, Рос. акад. правосудия. – Воронеж, 2014. – 48 с.
Семенишин А. В. Господарсько-правове забезпечення функціонування оборонно-промислового комплексу в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 ; кер. роботи Д. В. Задихайло ; офіц. опон.: О. П. Подцерковний, І. Б. Чайкін ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2014. – 20 с.
Семенишин А. В. Господарсько-правове забезпечення функціонування оборонно-промислового комплексу в Україні : дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / А. В. Семенишин ; наук. кер. Д. В. Задихайло ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 219 с.
12.00.05 Трудове право; право соціального забезпечення
(12.00.05 Трудовое право; право социального обеспечения)
Гаєвая О. В. Державне регулювання оплати праці : дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / О. В. Гаєвая ; наук. кер. О. М. Ярошенко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 209 с.
Гаєвая О. В. Державне регулювання оплати праці : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / О. В. Гаєвая ; кер. роботи О. М. Ярошенко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2014. – 19 с.
Караченцев С. Ю. Правове регулювання розслідування професійних захворювань : дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / С. Ю. Караченцев ; наук. кер. В. В. Жернаков ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 185 с.
Караченцев С. Ю. Правове регулювання розслідування професійних захворювань : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / С. Ю. Караченцев ; кер. роботи В. В. Жернаков ; офіц. опон.: М. І. Іншин, Л. П. Амелічева ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2014. – 18 с.
Самарина О. А. Российское законодательство о социальном обеспечении и роль в его развитии конституционного (уставного) правосудия : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / О. А. Самарина ; рук. работы Ю. В. Васильева ; Перм. гос. нац. исслед. ун-т, Урал. гос. юрид. акад. – Пермь, 2014. – 26 с.
12.00.06 Земельне право; аграрне право; екологічне право; природоресурсне право
(12.00.06 Земельное право; природоресурсное право; экологическое право; аграрное право)
Дивоняк І. Я. Правовий режим використання та охорони земель енергетики : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.06 / І. Я. Дивоняк ; кер. роботи В. Д. Басай ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – К., 2014. – 19 с.
Кондратенко Ю. В. Правове регулювання використання земель для містобудівних потреб в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.06 / Ю. В. Кондратенко ; кер. роботи І. І. Каракаш ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – К., 2014. – 21 с.
Семчик О. В. Механізм реалізації права на землі залізничного транспорту України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.06 / О. В. Семчик ; кер. роботи В. І. Курило ; Нац. ун-т біоресурсів і природокористування. – К., 2014. – 18 с.
Хотько А. В. Принцип платности землепользования – реализация в земельном законодательстве и правоприменительной практике : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.06 / А. В. Хотько ; рук. работы И. О. Краснова ; Моск. гос. юрид. акад. – М., 2014. – 19 с.
Чернобай Е. Ю. Правовой режим земель полосы отвода железных дорог : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.06 / Е. Ю. Чернобай ; рук. работы Н. А. Духно ; офиц. оппон.: А. Е. Черноморец, Г. Л. Землякова ; Моск. гос. ун-т путей сообщ. (МИИТ), Сарат. гос. юрид. акад. – М., 2014. – 27 с.
Чопик О. П. Правовий режим земель лісогосподарського призначення : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.06 / О. П. Чопик ; кер. роботи В. І. Федорович ; Львів. нац. ун-т ім. І. Франка. – Х., 2014. – 20 с.
Чопик О. П. Правовий режим земель лісогосподарського призначення : дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.06 / О. П. Чопик ; кер. роботи В. І. Федорович ; Львів. нац. ун-т ім. І. Франка. – Львів, 2013. – 182 с.
12.00.07 Адміністративне право і процес; фінансове право; інформаційне право
(12.00.04 Финансовое право; налоговое право; бюджетное право)
Білецька Г. М. Правове регулювання плати на землю в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Г. М. Білецька ; кер. роботи М. В. Коваль ; Нац. ун-т держ. податк. служби України. – Ірпінь, 2014. – 20 с.
Білик В. О. Адміністративно-правове регулювання діяльності підрозділів Державної служби боротьби з економічною злочинністю МВС України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / В. О. Білик ; кер. роботи О. Є. Користін ; Нац. акад. внутр. справ України. – К., 2014. – 20 с.
Бабич В. Л. Адміністративна відповідальність за порушення законодавства України про військовий обов'язок і військову службу військовозобов'язаними та призовниками : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / В. Л. Бабич ; кер. роботи О. П. Савчук ; Нац. ун-т держ. податк. служби України. – Ірпінь, 2014. – 20 с.
Березан В. М. Адміністративно-правове забезпечення охорони громадського порядку та громадської безпеки під час проведення масових заходів : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / В. М. Березан ; кер. роботи М. Н. Курко ; МАУП. – К., 2014. – 21 с.
Браславський Р. Г. Правове регулювання процедур виконання податкового обов'язку : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Р. Г. Браславський ; кер. роботи О. А. Лукашев ; Нац. ун-т держ. податк. служби України. – К., 2014. – 20 с.
Грідін О. В. Адміністративно-правовий статус Служби безпеки України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / О. В. Грідін ; кер. роботи: В. К. Шкарупа, Ю. В. Делія ; Донец. юрид. ін-т МВС України. – К., 2014. – 20 с.
Делія Ю. В. Адміністративно-правові аспекти нормотворчості публічної адміністрації в Україні : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.07 / Ю. В. Делія ; наук. конс. В. І. Курило ; Нац. ун-т біоресурсів і природокористування. – К., 2014. – 35 с.
Джабурія О. В. Компетенція адміністративних судів щодо оскарження рішень, дій чи бездіяльності суб'єктів владних повноважень : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / О. В. Джабурія ; кер. роботи С. В. Ківалов ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – О., 2014. – 22 с.
Дорошенко Д. П. Система фінансового законодавства України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Д. П. Дорошенко ; кер. роботи І. Є. Криницький ; Нац. ун-т держ. податк. служби України. – К., 2014. – 20 с.
Закриницька В. О. Адміністративно-правові засади управління у сфері соціального захисту сім'ї, дітей та молоді : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / В. О. Закриницька ; кер. роботи Н. П. Матюхіна ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2014. – 20 с.
Закриницька В. О. Адміністративно-правові засади управління у сфері соціального захисту сім'ї, дітей та молоді : дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / В. О. Закриницька ; кер. роботи Н. П. Матюхіна ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 210 с.
Кідалов С. О. Організаційно-правові засади діяльності органів охорони, використання і відтворення водних біоресурсів та регулювання рибальства : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / С. О. Кідалов ; кер. роботи В. І.Курило ; Нац. ун-т біоресурсів і природокористування. – К., 2014. – 20 с.
Калиновська Л. В. Правове регулювання обліку платників податків в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Л. В. Калиновська ; кер. роботи О. А. Лукашев ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 20 с.
Калиновська Л. В. Правове регулювання обліку платників податків в Україні : дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Л. В. Калиновська ; кер. роботи О. А. Лукашев ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 211 с.
Колосовський Є. Ю. Адміністративна відповідальність неповнолітніх : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Є. Ю. Колосовський ; кер. роботи М. В. Коваль ; Нац. ун-т держ. податк. служби України. – Ірпінь, 2014. – 19 с.
Коротких А. Ю. Адміністративно-юрисдикційна діяльність адміністративного суду в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / А. Ю. Коротких ; кер. роботи І. С. Кравченко ; Дніпропетр. держ. ун-т внутр. справ. – К., 2014. – 19 с.
Котович І. О. Касаційний перегляд судових рішень як інститут адміністративно-процесуального права України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / І. О. Котович ; кер. роботи Л. І. Миськів ; Київ. міжнар. ун-т. – К., 2014. – 19 с.
Кучерук К. О. Адміністративно-правове регулювання права громадян на засоби самооборони : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / К. О. Кучерук ; рук. работы С. Ф. Константінов ; Нац. акад. внутр. справ України. – К., 2014. – 21 с.
Лактіонов Д. В. Вплив інформації, що надається ЗМІ, на скоєння проступків дітьми: адміністративно-правове дослідження : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Д. В. Лактіонов ; кер. роботи В. Д. Сущенко ; Нац. акад. внутр. справ України. – К., 2014. – 20 с.
Лакушева Є. В. Публічні та приватні інтереси в податковому праві : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Є. В. Лакушева ; кер. роботи О. А. Лукашев ; Нац. ун-т держ. податк. служби України. – К., 2014. – 20 с.
Лещенко О. В. Національний банк України як суб'єкт фінансово-правового регулювання грошового обігу в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / О. В. Лещенко ; кер. роботи Т. А. Латковська ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – О., 2014. – 20 с.
Маринчак Н. Є. Забезпечувальні заходи в податковому праві : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Н. Є. Маринчак ; кер. роботи О. А. Лукашев ; Нац. ун-т держ. податк. служби України. – К., 2014. – 20 с.
Марчук М. П. Публічне адміністрування телебачення і радіомовлення : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / М. П. Марчук ; кер. роботи О. В. Кузьменко ; Нац. акад. внутр. справ України. – К., 2014. – 18 с.
Миронюк Р. В. Суб'єкти адміністративно-деліктного процесу : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.07 / Р. В. Миронюк ; наук. конс. Д. В. Приймаченко ; Дніпропетр. держ. ун-т внутр. справ. – К., 2014. – 40 с.
Ніщимна С. О. Принципи публічної фінансової діяльності в бюджетній сфері : автореф. дис. ... д–ра юрид. наук : 12.00.07 / С. О. Ніщимна ; наук. конс. Л. К. Воронова ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка. – К., 2014. – 39 с.
Острівна Л. В. Правові та організаційні засади фінансового моніторингу в аудиторській діяльності : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Л. В. Острівна ; кер. роботи О. Є. Користін ; Нац. акад. внутр. справ України. – К., 2014. – 20 с.
Плотнікова М. В. Правові акти Національного банку України як засіб державного регулювання діяльності банків в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / М. В. Плотнікова ; кер. роботи В. Д. Чернадчук ; Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького. – К., 2014. – 20 с.
Подоляка С. А. Адміністративні процедури прокурорської діяльності в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / С. А. Подоляка ; кер. роботи О. Н. Ярмиш ; МАУП. – К., 2014. – 20 с.
Попова О. О. Адміністративно–правові засади надання органами внутрішніх справ адміністративних послуг у сфері обігу зброї : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / О. О. Попова ; кер. роботи М. Г. Вербенський ; ДНІ МВС України. – К., 2014. – 21 с.
Рамазанова У. В. Адміністративно-правовий статус громадських об'єднань : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / У. В. Рамазанова ; кер. роботи Ю. В. Іщенко ; Нац. акад. внутр. справ України. – К., 2014. – 18 с.
Савон Т. М. Особливості провадження в адміністративному судочинстві України за відсутності сторін та третіх осіб : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Т. М. Савон ; кер. роботи В. І. Книш ; МАУП. – К., 2014. – 19 с.
Собчук Ю. Г. Організаційно-правові засади регулювання відносин неплатоспроможності банків в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Ю. Г. Собчук ; кер. роботи В. Д. Чернадчук ; Ін-т держ. і права ім. В. М. Корецького. – К., 2014. – 20 с.
Солнцева Х. В. Адміністративна юрисдикція органів управління освітньою діяльністю в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Х. В. Солнцева ; кер. роботи Р. В. Шаповал ; МАУП. – К., 2014. – 20 с.
Сторожук О. Р. Організаційно-правові засади проходження дипломатичними працівниками дипломатичної служби : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / О. Р. Сторожук ; кер. роботи В. В. Ладиченко ; Нац. ун-т біоресурсів і природокористування України. – К., 2014. – 22 с.
Фролков М. В. Адміністративно-правове забезпечення захисту прав споживачів у сучасних умовах : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / М. В. Фролков ; кер. роботи О. М. Обушенко ; Дніпропетр. держ. ун-т внутр. справ. – К. 2014. – 19 с.
Цвіркун Ю. І. Адміністративно-правове регулювання діяльності головуючого у судовому адміністративному процесі України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Ю. І. Цвіркун ; кер. роботи О. В. Кузьменко ; Нац. акад. внутр. справ України. – К., 2014. – 18 с.
Чмелюк В. В. Адміністративно-правові засади дозвільної діяльності місцевих органів виконавчої влади : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / В. В. Чмелюк ; кер. роботи О. В. Литвин ; Нац. ун-т держ. податк. служби України. – Ірпінь, 2014. – 19 с.
Шамрай І. В. Реалізація принципу гуманізму в адміністративній діяльності міліції України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / І. В. Шамрай ; кер. роботи Т. О. Проценко ; Держ. НДІ МВС України. – К., 2014. – 21 с.
12.00.08 Кримінальне право та кримінологія; кримінально-виконавче право
(12.00.08 Уголовное право и криминология; уголовно-исполнительное право)
Ігнатов О. М. Теоретичні та прикладні проблеми протидії загальнокримінальній насильницькій злочинності в Україні : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.08 / О. М. Ігнатов ; наук. конс. О. М. Бандурка ; Харків. нац. ун-т внутр. справ. – Х., 2014. – 36 с.
Бондаренко В. Е. Основание уголовно-правовой охраны и ее прекращение : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / В. Е. Бондаренко ; рук. работы Б. Т. Разгильдиев ; Сарат. гос. юрид. акад., Волгоград. акад. МВД РФ. – Саратов, 2014. – 30 с.
Гладкова Є. О. Кримінологічний аналіз і запобігання насильницьким злочинам проти працівників органів внутрішніх справ України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / Є. О. Гладкова ; кер. роботи А. Б. Блага ; Харків. нац. ун-т внутр. справ. – Х., 2014. – 18 с.
Егиазарян Н. А. Преступления против порядка управления в уголовном праве Армении и России (сравнительно-правовое исследование) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / Н. А. Егиазарян ; рук. работы А. И. Чучаев ; Моск. гос. юрид. акад., Владимир. гос. ун-т им. Столетовых. – М., 2014. – 27 с.
Жданова І. Є. Фізичний або психологічний примус як обставина, що виключає злочинне діяння : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / І. Є. Жданова ; кер. роботи П. А. Воробей ; Нац. акад. внутр. справ України. – К., 2014. – 20 с.
Закаляпина Л. А. Предупреждение преступности в городах-курортах России : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / Л. А. Закаляпина ; рук. работы В. Н. Орлов ; Моск. гос. юрид. акад. – М., 2014. – 31 с.
Захарчук В. М. Самовільне зайняття земельної ділянки та самовільне будівництво за кримінальним правом України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / В. М. Захарчук ; кер. роботи В. К. Грищук ; Львів. держ. ун-т внутр. справ. – Л., 2014. – 18 с.
Искалиев Р. Г. Уголовная ответственность за сокрытие денежных средств и имущества, за счет которых должно производиться взыскание налогов и сборов : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / Р. Г. Искалиев ; рук. работы Н. А. Лопашенко ; Сарат. гос. юрид. акад. – Саратов, 2014. – 24 с.
Ковалевська Є. С. Кримінально-правова охорона військового майна за статтями 411 та 412 Кримінального кодексу України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / Є. С. Ковалевська ; кер. роботи М. І. Карпенко ; Нац. акад. упр. – Запоріжжя, 2014. – 20 с.
Коротюк О. В. Нотаріус як спеціальний суб'єкт злочину : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / О. В. Коротюк ; кер. роботи Є. В. Фесенко ; Акад. адвокатури України. – К., 2014. – 17 с.
Кричківський О. М. Конкуренція кримінально-правових норм при призначенні покарань : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / О. М. Кричківський ; кер. роботи В. М. Василаш. – Запоріжжя, 2014. – 20 с.
Курилюк Ю. Б. Кримінальна відповідальність за порушення правил несення прикордонної служби : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / Ю. Б. Курилюк ; кер. роботи М. І. Карпенко ; Нац. акад. упр. – Запоріжжя, 2014. – 20 с.
Марисюк К. Б. Кримінально-правова політика у сфері майнових покарань в Україні : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.08 / К. Б. Марисюк ; наук. конс. П. Л. Фріс ; Прикарпат. нац. ун-т ім. В. Стефаника. – Х., 2014. – 36 с.
Назаренко Д. О. Фонові для злочинності явища: феномен, детермінація та протидія : автореф. дис. ... д–ра юрид. наук : 12.00.08 / Д. О. Назаренко ; наук. конс. О. М. Литвинов ; Харків. нац. ун-т внутр. справ. – Х., 2014. – 32 с.
Ниценко Р. А. Назначение наказания: обязательные смягчение и усиление : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / Р. А. Ниценко ; рук. работы А. И. Рарог ; Моск. гос. юрид. ун-т, Москов. гос. лингвист. ун-т. – М., 2014. – 32 с.
Островський О. С. Кримінальна відповідальність за порушення права людини на свободу віросповідання за кримінальним правом України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / О. С. Островський ; кер. роботи С. Я. Лихова ; Львів. держ. ун-т внутр. справ. – Л., 2014. – 18 с.
Перепелиця Д. І. Призонізація в механізмі криміногенної детермінації: характеристика та протидія : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / Д. І. Перепелиця ; кер. роботи О. М. Литвинов ; Харків. нац. ун-т внутр. справ. – Х., 2014. – 18 с.
Полтава К. О. Кримінологічна характеристика та запобігання автотранспортним злочинам, що пов'язані із загибеллю людей або із тяжкими тілесними ушкодженнями, в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / К. О. Полтава ; кер. роботи В. В. Голіна ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2014. – 20 с.
Притула В. В. Кримінальна відповідальність за погрозу або насильство щодо державного чи громадського діяча : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / В. В. Притула ; кер. роботи О. О. Житний ; Харків. нац. ун-т внутр. справ. – Х., 2014. – 18 с.
Симонов А. Г. Уголовно-правовая охрана лесной и иной растительности от уничтожения или повреждения : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / А. Г. Симонов ; рук. работы Э. Н. Жевлаков ; Моск. гос. юрид. акад., Рос. акад. правосудия. – М., 2014. – 27 с.
Скрекля Л. І. Жорстокість як наскрізне кримінально-правове поняття : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / Л. І. Скрекля ; кер. роботи В. О. Навроцький ; Львів. держ. ун-т внутр. справ. – Л., 2014. – 18 с.
Снісаренко К. С. Кримінологічний аналіз і запобігання заняття проституцією : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / К. С. Снісаренко ; кер. роботи О. О. Житний ; Харків. нац. ун-т внутр. справ. – Х., 2014. – 18 с.
Степаненко Д. Ю. Кримінальна відповідальність за ухилення від сплати єдиного внеску на загальнообов'язкове державне соціальне страхування та страхових внесків на загальнообов'язкове державне пенсійне страхування : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / Д. Ю. Степаненко ; кер. роботи О. О. Дудоров ; Луган. держ. ун-т внутр. справ. – К., 2014. – 20 с.
Усов Д. С. Кримінально-правова характеристика розголошення державної таємниці (ст. 328 КК України) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / Д. С. Усов ; кер. роботи О. М. Литвинов ; Харків. нац. ун-т внутр. справ. – Х., 2014. – 18 с.
Щербина О. В. Режим виконання і відбування покарань у виправних установах Державної пенітенціарної служби України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / О. В. Щербина ; кер. роботи І. Г. Богатирьов ; Дніпропетр. держ. ун-т внутр. справ. – Х., 2014. – 18 с.
Яковець І. С. Теоретичні та прикладні засади оптимізації процесу виконання кримінальних покарань : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.08 / І. С. Яковець ; наук. конс. А. Х. Степанюк ; НДІ вивч. проблем злочинності ім. акад. В. В. Сташиса НАПрН України. – Х., 2014. – 36 с.
12.00.09 Кримінальний процес та криміналістика; судова експертиза; оперативно-розшукова діяльність
(12.00.12 Криминалистика; судебно-экспертная деятельность ; оперативнорозыскная деятельность)
Атощук А. О. Початковий етап розслідування вбивства матір'ю своєї новонародженої дитини : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / А. О. Атощук ; кер. роботи А. В. Іщенко ; Нац. акад. внутр. справ України. – К., 2014. – 18 с.
Басиста І. В. Правові основи прийняття і виконання рішень слідчого на стадії досудового розслідування : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.09 / І. В. Басиста ; наук. конс. В. І. Галаган ; Дніпропетр. держ. ун-т внутр. справ. – Запоріжжя, 2014. – 40 с.
Бондаренко Я. С. Касаційна перевірка судових рішень, прийнятих під час досудового розслідування : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / Я. С. Бондаренко ; кер. роботи О. В. Шпотаківська ; Нац. акад. внутр. справ України. – К., 2014. – 19 с.
Гречаная И. В. Судебное разбирательство в отношении несовершеннолетних : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / И. В. Гречаная ; рук. работы Л. Н. Масленникова ; Моск. гос. юрид. акад, Рос. акад. правосудия. – М., 2014. – 32 с.
Дехтяр О. Г. Засада безпосередності дослідження показань, речей і документів та її реалізація у кримінальному провадженні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / О. Г. Дехтяр ; кер. роботи В. Д. Басай ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – О., 2014. – 20 с.
Жердев П. А. Первоначальный этап расследования преступлений, связанных с подделкой или уничтожением идентификационного номера транспортного средства в целях эксплуатации или сбыта : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.12 / П. А. Жердев ; рук. работы Н. Е. Мерецкий ; Дальневост. юрид. ин-т МВД России, Москов. гос. юрид. ун-т им. О. Е. Кутафина. – Краснодар, 2014. – 26 с.
Жупіна О. С. Розслідування насильницьких злочинів, вчинених працівниками органів внутрішніх справ під час виконання службових обов'язків : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / О. С. Жупіна ; кер. роботи В. І. Бояров ; Запоріз. нац. ун-т. – К., 2014. – 19 с.
Завада С. В. Відсторонення від посади як захід кримінально-процесуального примусу : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / С.В. Завада ; кер. роботи Д. О. Савицький ; Нац. акад. внутр. справ України. – К., 2014. – 19 с.
Мотлях О. І. Інструментальна діагностика достовірності вербальної інформації та використання її результатів у кримінальному провадженні : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.09 / О. І. Мотлях ; наук. конс. А. В. Іщенко ; Нац. авіац. ун-т. – К., 2014. – 32 с.
Пилипенко Д. О. Потерпілий як суб'єкт реалізації функції обвинувачення у кримінальному процесі України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / Д. О. Пилипенко ; кер. роботи О. О. Левендаренко ; Донец. юрид. ін-т МВС України. – Донецьк, 2014. – 18 с.
Пшенічко С. О. Повноваження слідчого судді з розгляду та вирішення скарг у досудовому провадженні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / С. О. Пшенічко ; кер. роботи Ю. П. Аленін ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – О., 2014. – 20 с.
Тимчишин Д. М. Використання науково-технічних засобів у розслідуванні вбивств : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / Д. М. Тимчишин ; кер. роботи В. К. Весельський ; Нац. акад. внутр. справ України. – К., 2014. – 20 с.
Топчій В. В. Розслідування злочинів проти трудових прав : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / В. В. Топчій ; кер. роботи В. Я. Горбачевський ; Відкр. міжнар. ун-т розвитку людини "Україна". – К., 2014. – 16 с.
Червоткин А. С. Промежуточные судебные решения и порядок их пересмотра в российском уголовном процессе : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / А. С. Червоткин ; рук. работы Г. И. Загорский ; Рос. акад. правосудия, Нац. исслед. Томск. гос. ун-т. – М., 2014. – 25 с.
12.00.10 Судоустрій; прокуратура та адвокатура
(12.00.11 Судебная деятельность, прокурорская деятельность, правозащитная и правоохранительная деятельность)
Косенко М. С. Організаційно-правові засади діяльності кваліфікаційно-дисциплінарної комісії адвокатури : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.10 / М. С. Косенко ; кер. роботи А. М. Бірюкова ; Акад. адвокатури України. – К., 2014. – 19 с.
12.00.11 Міжнародне право
(12.00.10 Международное право; европейское право)
Запорозчук А. В. Міжнародно-правове регулювання поводження з відпрацьованим ядерним паливом та радіоактивними відходами : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.11 / А. В. Запорозчук ; кер. роботи І. М. Забара ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка. – К., 2014. – 20 с.
Камінська Н. В. Європейська система місцевого і регіонального самоврядування (міжнародно-правові засади становлення, функціонування та розвитку) : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.11 / Н. В. Камінська ; наук. конс. І. Г. Білас ; Ін-т міжнар. відносин Київ. нац. ун-ту ім. Т. Шевченка. – К., 2014. – 37 с.
Петров Р. А. Правова природа "acquis" Європейського Союзу та його транспозиція у правові системи третіх країн : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.11 / Р. А. Петров ; наук. конс. В. І. Муравйов ; Києво-Могилян. акад. – К., 2014. – 38 с.
Шевкунова Є. О. Джерела міжнародного екологічного права: становлення та розвиток : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.11 / Є. О. Шевкунова ; кер. роботи Ю. С. Шемшученко ; Ін-т держ. і права ім. В. М. Корецького НАН України. – К., 2014. – 18 с.
12.00.12 Філософія права
Андреєв Д. В. Соціально-правові комунікації в забезпеченні взаємодії влади та громадянського суспільства : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.12 / Д. В. Андреєв ; наук. конс. В. М. Вовк ; Нац. акад. внутр. справ. – К., 2014. – 35 с.
Кісіль Р.-В. В. Філософсько-правова інтерпретація корупції як форми девіантної поведінки людини : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.12 / Р.-В. В. Кісіль ; кер. роботи В. К. Грищук ; Львів. держ. ун-т внутр. справ. – Л., 2014. – 18 с.
Крочук М. І. Філософсько-правовий вимір гендерної рівності : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.12 / М. І. Крочук ; кер. роботи О. М. Балинська ; Львів. держ. ун-т внутр. справ. – Л., 2014. – 16 с.
Попов Д. І. Філософсько-правові засади застосування природного права при здійсненні судового угляду : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.12 / Д. І. Попов ; кер. роботи О. В. Грищук ; Львів. держ. ун-т внутр. справ. – Л., 2014. – 19 с.
Слівінський В. Р. Акмеологічний вимір професійної самореалізації працівника ОВС: філософсько-правовий аналіз : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.12 / В. Р. Слівінський ; кер. роботи М. М. Цимбалюк ; Львів. держ. ун-т внутр. справ. – Л., 2014. – 18 с.
Швець О. В. Почуття відповідальності у діяльності людини: філософсько-правовий вимір : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.12 / О. В. Швець ; кер. роботи Т. З. Гарасимів ; Львів. держ. ун-т внутр. справ. – Л., 2014. – 16 с.
Політичні науки
23.00.02 Механізм державного управління
Турченко Ю. В. Реалізація державної інформаційної політики України у сфері оборони : автореф. дис. ... канд. політ. наук : 23.00.02 / Ю. В. Турченко ; кер. роботи Г  І. Зеленько ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка. – К., 2014. – 18 с.
Державне управління
25.00.02 Механізм державного управління
Гордєєв О. К. Механізми забезпечення сталого розвитку територіальної громади : автореф. дис. ... канд. наук з держ. упр. : 25.00.04 / О. К. Гордєєв ; кер. роботи Л. Л. Приходченко ; Нац. акад. держ. упр. – О., 2014. – 20 с.
Стаднік В. М. Інститут самоврядування у формі автономії: порівняльний аналіз європейського досвіду : автореф. дис. ... канд. наук з держ. упр. : 25.00.04 / В. М. Стаднік ; кер. роботи О. В. Мошак ; Нац. акад. держ. упр. – О., 2014. – 20 с.

Наукові та навчальні видання
ДЕРЖАВА І ПРАВО. ЮРИДИЧНІ НАУКИ
Науково-дослідницька робота
Перелік тем дисертаційних досліджень з проблем держави і права (затверджених у 2013 р.) : розглянуті та схвал. від-нями Нац. акад. прав. наук України / НАПрН України ; [упоряд.: Д. В. Лук`янов, Н. І. Карпенко ; вступ Д. В. Лук`янов]. – Х. : Право, 2014. – 304 с.
Х.р(4УКР)43 / П 26										ДБВ, н/аб, хр
Програма кандидатського заліку з дисципліни "Основи науково-дослідної діяльності" та методичні рекомендації з підготовки реферату : для асп. та здобувачів наук. ступ. з юрид. спец. / НАПрН України, НДІ ВПЗ ім. акад. В. В. Сташиса НАПрН України ; уклад. В. І. Борисов [та ін.]. – Х., 2013. – 24 с.
Х.с / П 78 											н/аб
Збірники наукових праць
Боротьба з організованою злочинністю і корупцією (теорія і практика) / Рада нац. безпеки і оборони України, Міжвід. н.-д. центр з пробл. боротьби з орг. злочинністю ; гол. ред. О. М. Юрченко. – К., 2013. – № 3. – 336 с. 
Я52 / Б 83 											хр
Вісник Академії митної служби України. Серія "Право" : наук. зб. – Д., 2013. – № 2. – 180 с.
Я54 / А 38											 н/аб
Держава і право. Юридичні і політичні науки : зб. наук. пр. / Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького НАН України.– К., 2013. – Вип. 62. – 560 с.
Х0я54 / Д 36 											ч.з. № 1, н/аб
Державне управління та місцеве самоврядування : зб. наук. пр. / Нац. акад. держ. управ. при Президентові України, Дніпропетр. регіон. ін-т держ. упр. – Д. : ДРІДУ НАДУ, 2013. 
Вип. 3. – 320 с.		Вип. 4. – 328 с.
Х621 я54 / Д 36											 н/аб
Право и права человека : сб. науч. тр. молодых ученых / Моск. гор. пед. ун-т. – М. : Книгодел, 2012. – 248 с.
Х062.09 (4РОС) / П 68										 хр
Матеріали науково-практичних конференцій, наукових семінарів, "круглих столів"
Актуальні проблеми приватного права : матеріали міжнар. наук.-практ. конф., присвяч. 92-й річниці з дня народж. д-ра юрид. наук, проф., чл.-кор. АН УРСР В. П. Маслова, 28 лют. 2014 р. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого, НАПрН України, Харків. обл. осередок всеукр. громад. орг. "Асоц. цивілістів України". – Х., 2014. – 376 с.
Х623.0 / А 43 									ч.з. № 1, хр, н/аб, філ № 1, 2, Полт. ф-т.
Актуальні проблеми правовідносин в приватній сфері : матеріали "круглого столу", присвяч. пам'яті проф. Чингізхана Нуфатовича Азімова, 23 груд. 2011 р. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Юрайт, 2012. – 176 с.
Х623.0 / А 43 									ч.з. № 1, хр, н/аб, філ № 1, 2, Полт. ф-т 
Актуальні проблеми юридичної науки і практики : тези доп. та наук. повідомл. учасн. IV Всеукр. наук.-практ. конф. : до 15-річчя ф-ту підготов. юристів для МЗС України / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Діса плюс, 2013. – 436 с.
Х.е(4УКР)л0 / А 43 										хр
Використання досвіду участі у бойових діях на території інших держав у забезпеченні державної безпеки України : матеріали наук.-практ. конф. (Київ, 12 лют. 2014 р.) / Служба безпеки України. – К. : Центр навч.-наук. та наук.-практ. вид. НА СБ України, 2014. – 296 с.
Х621.162 / В 43											хр
Гуманізація у сфері кримінальної юстиції: сучасний стан та перспективи розвитку : матеріали круглого столу, 18 лют. 2011 р. / Міжнар. гуманіт. ун-т, Ін-т нац. та міжнар. права. – О. : Фенікс, 2011. – 108 с
Х.е(4УКР)л0 / Г 94										 ч.з. № 1
Логіка і право : матеріали VІ Міжнар. наук.-практ. конф.,  20 груд. 2013 р. м. Харків / НЮУ ім. Ярослава Мудрого. – Х. : Вид-во "ФО-П Корецька Л. О.", 2014. – 314 с.
Ю4 / Л 69											 н/аб
Материалы VIII Международной научной конференции по конституционному праву / С.-Петерб. гос. ун-т экономики и финансов ; под ред. А. А. Ливеровский. – СПб. : Спб ГУЭФ, 2011. – 110 с.
Х620(4Рос) + Х.е(0)л0 / М 34									ч.з. № 1
Недержавний сектор безпеки: сучасний досвід та проблеми порівняльно-правового регулювання : тези доп. учасн. 2 Міжнар. наук.-практ. конф. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого. – Х. : Планета-прінт, 2014. – 344 с.
Х621.162 / Н 42 											хр
Общее и особенное в современном экономическом и конституционно-правовом развитии постсоветских государств : материалы VIII Междунар. науч. конф. по конституционному праву. 28-30 мая 2010 г. / СПб гос. ун-т эконом. и финансов. – СПб. : Спб ГУЭФ, 2010. – Ч. 1. – 92 с.
Х620(4РОС) / О–28										 ч.з. № 1
Особливості формування законодавства України: філософсько-правовові, історичні та прикладні аспекти : матеріали Всеукр. наук.-практ. конф. (6 берез. 2014 р.) / М-во освіти і науки України, Івано-Франк.ун-т права ім. короля Д. Галицького, Тернопіл. нац. економ. ун-т, Івано-Франків. обл. осередок Асоц. кримін. права України. – Івано-Франківськ, 2014. – 446 с.
Х.е(0)л0 / О–75 											хр
Політика в сфері боротьби зі злочинністю : матеріали міжнар. наук.-практ. Інтернет-конф. (11-16 берез. 2014 р.) / НДІ проблем злочинності ім. акад. В. В. Сташиса НАПрН України [та ін.]. – Івано-Франківськ, 2014. – 341 с.
Х628.32 / П 49 											хр
Право і держава в дослідженнях молодих науковців : матеріали 4-ої всеукр. наук.-прак. конф. студ., аспірантів та молодих вчених, 25 берез. 2011 р., м. Одеса / Міжнар. гуманіт. ун-т, Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – О. : Фенікс, 2011. – 224 с.
Х.е(4УКР)Л0 / П 68										 хр
Правова доктрина – основа формування правової системи держави : матеріали Міжнар. наук.-практ. конф., присвяч. 20-річчю Нац. акад. прав. наук України та обговоренню п'ятитомної монографії "Правова доктрина України", Харків, 20-21 лист. 2013 р. / НАПрН України. – Х. : Право, 2013. – 1032 с.
Х062.03 + Х.е(0)л0 / П 68 										ч.з. № 1, хр
Правова система України: проблеми теорії та практики : зб. тез доп. та наук. повідомл. учасн. всеукр. студент. наук. конф. (28-29 листоп. 2013 р.) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", Студ. наук. тов-во. – Х., 2013. – 185 с.
Х.е (4Укр)л0 / П 68 										хр
Правове регулювання релігійного життя: історія, сучасність, перспективи  : матеріали VI міжнар. круглого столу, 21 груд. 2013 р. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого. – Х. : Вид-во "ФОП Корецька Л.О.", 2014. – 119 с.
Э211.5 / П 68 											хр
Системний підхід у дослідженні злочинності : матеріали наук.-практ. конф., м. Харків, 21 черв. 2013 р. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; за ред.: В. В. Голіна, Ф. В. Ківви ; уклад. В. Ф. Оболенцев. – Х. : Вид. Кім Д.С., 2013. – 87 с.
Х628.3 / С 40 											ч.з. №1
Теоретичні засади та практика реалізації правової політики : міжнар. наук.-практ. конф. (м. Запоріжжя, 26 груд. 2013 р.) : тези доп. / Ін-т права ім. В. Сташиса, Класич. приват. ун-ту, Нац. гірнич. ун-т. – Запоріжжя : ФОП Зеленкевич Л. П., 2013. – 328 с.
Х.е(0)л0 / Т 33 											ч.з. № 1
Традиции и новации в системе современного Российского права : междунар. науч.-практ. конф. молодых ученых : сб. тез. / Моск. гос. юрид. акад. им. О. Е. Кутафина. – М. : МГЮА, 2012. – 688 с.
Х.е(0)л0 / Т 65 											ч.з. № 1
Юридична освіта
Бобкова А. Г. По лестнице лет: история экономико-правового факультета / А. Г. Бобкова, В. Д. Волков, В. С. Лещенко. – Донецк : Юго-Восток, 2013. – Кн. 2 : 2001–2013 гг.: 30-летию основания ЭПФ посвящается (1983–2013 гг.). – 224 с.
Х.р(4УКР)33 / Б 72 										хр
Малиновский И. А. Памяти учителя (опыт характеристики ученой и преподавательской деятельности проф. М. Ф. Владимирского-Буданова) / И. А. Малиновский. – Репр. воспроизвед. изд. 1917 г. – Острог : Изд-во Нац. ун-та "Острож. акад.", 2013. – 58 с.
Х.д / М 19 											хр
План розвитку Національної юридичної академії України імені Ярослава Мудрого на 2010–2020 рр. / НЮАУ ім. Ярослава Мудрого. – Х., 2010. – 21 с.
Х621.11 / П 37											 хр
Теорія держави і права
Воловик О. А. Погляд на право і розвиток економіко-правового дискурсу : монографія / О. А. Воловик. – К. : Юрінком Інтер, 2014. – 272 с.
Х062.001 / В 68 									ч.з. № 1, хр, н/аб, філ № 1, 2, Полт. ф-т.
Джолос С. В. Етатистські основи державності : монографія / С. В. Джолос. – Черкаси : Вид-во Ю. Чабаненко , 2013. – 252 с.
Х0 / Д 42												 хр
Практичний курс тлумачення правових актів : навч. посіб. для суддів і канд. на посади суддів : рек. вищ. кваліф. коміс. суддів України / І. Л. Самсін [та ін.] ; за ред. І. Л. Самсіна. – Х. : Право, 2014. – 488 с.
Х062.031–320.3 / П 69 										ч.з. № 1, н/аб
Сидоренко О. О. Процесуальні норми права: поняття, особливості, різновиди : монографія / О. О. Сидоренко ; НЮУ ім. Ярослава Мудрого. – Х. : Право, 2014. – 192 с.
Х062.05 / С 34 											хр, н/аб
Собота К. Принцип правної держави: конституційно-правні та адміністративно-правні аспекти / К. Собота ; пер. з нім.: Г. Рижков, О. Блащук, К. Татарчук. – К. : BAITE, 2013. – 608 с.
Х061.1 / С 54									н/аб, хр, ч.з. № 1, філ № 1, 2, Полт. ф-т.
Сухонос В. В. Державне правління: еволюція сучасних форм : монографія / В. В. Сухонос ; Україн. акад. банківської справи НБУ. – Суми : Унів. кн., 2013. – 310 с.
Х061.03 / С 91 											хр
Тимошенко В. И. Теория государства в политико-правовой мысли Украины и России (конец XIX - начало XX вв.) : монография / В. И. Тимошенко. – [2-е изд., перераб. и доп.]. – Чернигов : Изд. Лозовой В. М., 2014. – 624 с.
Х061 / Т 41 											хр
Черкас М. Є. Правосвідомість та її функції в механізмі правового регулювання : монографія / М. Є. Черкас ; НЮУ ім. Я. Мудрого. – Х. : Право, 2014. – 156 с.
Х062.003 / Ч–48 											хр, н/аб
Історія держави і права
Бедрій М. М. Копні суди на українських землях у XIV–XVIII ст. : монографія / М. М. Бедрій. – Л. : Галиц. друкар, 2014. – 264 с.
Х2(4УКР)4 / Б 38											 хр, н/аб
Конституційне право
Алексєєв В. М. Структури публічного управління в Україні: громадівські ради / В. М. Алексєєв. – Чернівці : Технодрук, 2014. – 76 с.
Х620.612 / А 46 											хр
Верховна Рада України шостого скликання : стенограф. звіт / Верхов. Рада України; голова ред. кол. В. О. Зайчук. – К. : Парлам. вид-во, 2014.
Т. 32 : Дев'ята сесія. 6 вересня-4 жовтня 2011 року. – 816 с.
Т. 33 : Дев'ята сесія. 5 жовтня-2 листопада 2011 року. – 730 с.
Х620.611.22 (4УКР) / В 36 										хр, н/аб, філ № 2
Закон України про вибори депутатів Верховної Ради Автономної Республіки Крим, місцевих рад та сільських, селищних, міських голів : станом на 3 лют. 2014 р. – Відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2014. – 160 с.
Х620.526.3 / З 19 											ч.з. № 1, н/аб
Закон України про вибори народних депутатів України : станом на 3 лют. 2014 р. – Відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2014. – 184 с.
Х620.526.2 –32 / З–19 										ч.з. № 1, н/аб
Закон України про вибори Президента України : станом на 28 берез. 2014 р. – Відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2014. – 160 с.
Х620.526.1 –32 / З 19 										ч.з. № 1, ч.з. № 2
Конституційна асамблея: політико-правові аспекти діяльності : бюл. інформ.- аналіт. матеріалів, орієнтований на задоволення інформ. запитів. / Конституц. Асамблея, Нац. б-ка України ім. В. І. Вернадського ; ред. кол. О. Онищенко [та ін.] . – К. : [б. в.], 2012. – № 3. – 121 с.
Х620.12 / К 65											 хр
Конституція України. – Х. : Право, 2012. – 64 с.
Х620.12(4УКР) / К 65										ч.з. № 1
Конституція України. – Х. : Право, 2013. – 64 с.
Х620.12(4УКР) / К 65										ч.з. № 1
Конституционные преобразования в Украине: история, теория и практика : монография / под ред. М. Ф. Орзиха ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – К. : Юринком Интер, 2013. – 512 с.
Х620 / К 65											хр, філ №1
Права і свободи людини і громадянина в Україні (доктрина Європейського суду з прав людини і Конституційного Суду України) : навч. посіб. / [Арнольд Р., Банашак Б., Вдовіченко С. Л. [та ін.]] ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка, Асоц. суддів Конституц. Суду України. – К. : Юрінком Інтер, 2013. – 374 с.
Х620.32 / П 68										 	ч.з. № 1, філ №1
Речицький В. В. Конституціоналізм. Коротка версія : (читанка з конституціоналізму для зацікавлених) / В. В. Речицький. – Х. : Права людини, 2014. – 264 с.
Х620 / Р 46											 хр, н/аб, філ №1, 2
Стрижак А. А. Установча влада: основні критерії легітимності внесення змін до Конституції України : наук. вид. / А. А. Стрижак. – К. : Логос, 2013. – 132 с.
Х620.610 / С 85 											хр
Сухонос В. В. Інститут глави держави в конституційному праві : монографія / В. В. Сухонос ; Укр. акад. банків. справи НБУ. – Суми : УАБС НБУ, 2011. – 339 с.
Х620.611.1 / С 91 											хр
Сухонос В. В. Інститут глави держави в умовах республіки: конституційно-правовий та історико-теоретичний аспекти : монографія / В. В. Сухонос ; Укр. акад. банків. справи НБУ. – Суми : Унів. кн., 2011. – 318 с.
Х620.611.1 / С 91 											хр
Адміністративне право
Балакарєва І. М. Адміністративно-правове регулювання забезпечення якості товарів, що ввозяться в Україну: загальна характеристика : наук. доп. / І. М. Балакарєва ; НАПрН України, НДІ держ. буд-ва та місц. самоврядування ; гол. ред. С. Г. Серьогіна. – Х. : Оберіг, 2013. – 72 с. – (Наукові доповіді ; вип. 11).
Х621.165.203.1 / Б 20 										хр, н/аб, філ №2
Бєлєвцева В. В. Організаційно-правове забезпечення адміністративно-правових режимів у сфері державної безпеки України : монографія / В. В. Бєлєвцева ; НАПрН України, НДІ інформатики і права НАПрН України. – Х. : Право, 2013. – 352 с.
Х621.162 / Б 43 											хр, н/аб
Закон України про державну службу : станом на 1 січ. 2014 р. – Відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2014. – 48 с.
Х621.02 –32 / З–19 										ч.з. № 1, н/аб
Законодавство України про правоохоронні та контролюючі органи : станом на 20 лют. 2014 р. – Відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2014. – 172 с.
Х621(4УКР)–32 / З 19 										ч.з. № 1, н/аб
Запорізький окружний адміністративний суд – 5 років процесуальної діяльності. – [Запоріжжя] : [б. в.], [2014]. – 35 с.
Х621.074 / З–33 											хр, ДБВ
Кодекс адміністративного судочинства України : текст прийнятий Верхов. Радою України 6 лип. 2005р. (із змінами та доп. станом на 18 січ. 2013 р.) / М-во юстиції України. – К. : Ін Юре, 2013. – Офіц. вид. – 208 с.
Х621.074 –324 / К 57 										ч.з. № 1
Кодекс України про адміністративні правопорушення : станом на 8 січ. 2014 р. – Відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2014. – 328 с.
Х621.0 –324 / К 57 										ч.з. № 1, н/аб
Науково-практичний коментар Кодексу України про адміністративні правопорушення : із змінами та допов. станом на 10 верес. 2013 р. / під ред.: Р. А. Калюжного, М. І. Іншина, І. М. Шопіної. – Вид. 5-те. – К. : Правова єдність : Алерта, 2013. – 976 с.
Х621.0–324 / Н 34 										ч.з. № 1
Пєтков C. B. Теорія адміністративного права / C. B. Пєтков. – К. : КНТ, 2014. – 304 с.
Х621.0 / П 23 											ч.з. № 1, філ №1
Руснак Ю. І. Практичний коментар Закону України "Про міліцію", Статуту патрульно-постової служби міліції України, Закону України "Про дисциплінарний статут органів внутрішніх справ України" / Ю. І. Руснак. – К. : Центр учб. літ., 2013. – 360 с.
Х621.163.1 / Р 88 											ч.з. № 1, філ №1
Судова практика Вищого адміністративного Суду України. 2013 / Вищий адмін. суд України ; за заг. ред. І. Х. Темкіжева. – К. : Юрінком Інтер, 2013. – 353 с.
Х621.074 / С 89 											н/аб
Токар-Остапенко О. В. Урегулювання конфлікту інтересів на державній службі: можливості застосування європейського досвіду в Україні : аналіт. доп. / О. В. Токар-Остапенко ; Нац. ін-т стратег. дослідж. – К. : НІСД, 2013. – 48 с. – (Політика ; вип. 3).
Х621.02 / Т 51											 хр
Шершун А. А. Митні правила в Україні : підручник / А. А. Шершун ; Хмельн. нац. ун-т. – Х. : Факт, 2013. – 512 с.
Х621.165.203.1 / Ш 50 										ч.з. № 1, філ №1
Фінансове право
Податкове право : альбом схем : навч. посіб. / Нац. ун-т держ. подат. служби України ; ред. Л. M. Касьяненко. – К. : Правова єдність : Алерта, 2013. – 112 с.
Х622.2 я7 / П 44 											ч.з. № 1, філ №1
Чинчин М. М. Правова природа податкового адміністрування в Україні : монографія / М. М. Чинчин ; НЮУ ім. Ярослава Мудрого. – Х. : Право, 2014. – 160 с.
Х622.2 / Ч–63											 хр, н/аб
Медичне право
Волков В. Д. Медичне право України : практикум / В. Д. Волков, Л. М. Дешко, Ю. В. Мазур ; Донец. нац. ун-т, Донец. нац. мед. ун-т ім. М. Горького. – Донецьк : Сучас. друк, 2010. – 249 с.
Х623.211.84 (4УКР) / В 67										 хр
Рекомендації надавачам послуг за результатами нормативно-правового огляду щодо профілактики ВІЛ/СНІДу та доступу підлітків, зокрема з груп ризику, до медико-соціальних послуг = Recommendations for service providers based on the results of the regulatory and legal review on HIV/AIDS prevention and access of adolescents. including most–at–risk adolescents. to medical and social services / В. М. Стешенко [та ін.]. – К. : Укр. ін-т соц. дослідж. ім. О. Яременка, 2013. – 64 с.
Х623.211.84 / Р 36											 хр
Право інтелектуальної власності
Інтелектуальна власність в галузі комп'ютингу : підручник / О. Б. Вовк [та ін.]. – Л. : Новий Світ – 2000, 2013. – 317 с. – (Комп'ютинг).
Х623.3 / И 73 											хр
Майданик Л. Р. Колективне управління майновими авторськими та суміжними правами за цивільним законодавством України : монографія / Л. Р. Майданик. – К. : Алерта, 2013. – 248 с.
Х623.30 / М 14											 хр, філ №1
Плани семінарських занять і завдання для самостійної роботи з навчальної дисципліни "Світова економіка та міжнародні економічні відносини" [Електронний ресурс] : (галузь знань 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030202 "Міжнар. право") : для студ. ден. форми навч. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого ; ред. Л. В. Русанова ; уклад.: Т. М. Каменська [та ін.]. – Х., 2014. – 68 с.
Х91 / П 37 											повнотекст
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Безпека інтелектуальної власності" [Електронний ресурс] : (галузь знань 1801 "Специфіч. категорії", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спеці. 8.18010011 "Інтелект. власність") : для студ. ден. форми навч. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого ; уклад.: Г. Ю. Дарнопих, О. М. Левковець, Л. В. Нечипорук. – Х., 2014. – 43 с.
Х623.3 / П 37											повнотекст
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Безпека інтелектуальної власності" [Електронний ресурс] : (галузь знань 1801 "Специфіч. категорії", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010011 "Інтелект. власність") : для студ. заоч. форми навч. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого ; ред. Л. В. Русанова ; уклад.: Л. В. Нечипорук, О. М. Левковець, Г. Ю. Дарнопих. – Х., 2014. – 35 с.
Х623.3 / П 37											повнотекст
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Введення до інтелектуальної власності" [Електронний ресурс] : (галузь знань 1801 "Специфіч. категорії", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010011 "Інтелект. власність") : для студ. ден. форми навч. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого ; уклад.: О. С. Марченко, О. О. Чуприна. – Х., 2014. – 47 с.
Х623.3 / П 37											повнотекст
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Введення до інтелектуальної власності" [Електронний ресурс] : (галузь знань 1801 "Специфіч. категорії", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010011 "Інтелект. власність") : для студ. заоч. форми навч. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого ; уклад.: О. С. Марченко, О. О. Чуприна. – Х., 2014. – 47 с.
Х623.3 / П 37											повнотекст
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Економіка інтелектуальної власності" [Електронний ресурс] : (галузь знань 1801 "Специфіч. категорії", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010011 "Інтелект. власність") : для студ. ден. форми навч. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого ; уклад.: С. М. Макуха, О. В. Овсієнко. – Х., 2014. – 48 с.
Х623.3 / П 37											повнотекст
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Економіка інтелектуальної власності" [Електронний ресурс] : (галузь знань 1801 "Специфіч. категорії", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010011 "Інтелект. власність") : для студ. заоч. форми навч. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого ; уклад.: С. М. Макуха, О. В. Овсієнко. – Х., 2014. – 50 с.
Х623.3 / П 37											повнотекст
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Експертиза об'єктів промислової власності. Оцінка прав інтелектуальної власності" [Електронний ресурс] : (галузь знань 1801 "Специфіч. категорії", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010011 "Інтелект. власність") : для студ. ден. форми навч. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого ; уклад.: О. А. Гриценко, І. А. Вовк. – Х., 2014. – 42 с.
Х623.3 / П 37											повнотекст
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Експертиза об'єктів промислової власності. Оцінка прав інтелектуальної власності" [Електронний ресурс] : (галузь знань 1801 "Специфіч. категорії", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010011 "Інтелект. власність") : для студ. заоч. форми навч. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого ; ред. Л. В. Русанова ; уклад.: І. А. Вовк, О. А. Гриценко. – Х., 2014. – 29 с.
Х623.3 / П 37											повнотекст
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Маркетинг та менеджмент інтелектуальної власності" [Електронний ресурс] : (галузь знань 1801 "Специфіч. категорії", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010011 "Інтелект. власність") : для студ. ден. форми навч. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого ; уклад.: Л. С. Шевченко, К. Г. Губін. – Х., 2014. – 50 с.
Х623.3 / П 37											повнотекст
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Маркетинг та менеджмент інтелектуальної власності" [Електронний ресурс] : (галузь знань 1801 "Специфіч. категорії", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010011 "Інтелект. власність") : для студ. заоч. форми навч. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого ; уклад.: Л. С. Шевченко, К. Г. Губін. – Х., 2014. – 40 с.
Х623.3 / П 37											повнотекст
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Нематеріальна економіка та управління формуванням і використанням інтелектуального капіталу" [Електронний ресурс] : (галузь знань 1801 "Специфіч. категорії", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010011 "Інтелект. власність") : для студ. ден. форми навч. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого ; уклад.: Т. М. Камінська, О. О. Набатова. – Х., 2014. – 39 с.
Х623.3 / П 37											повнотекст
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Нематеріальна економіка та управління формуванням і використанням інтелектуального капіталу" [Електронний ресурс] : (галузь знань 1801 "Специфіч. категорії", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010011 "Інтелект. власність") : для студ. заоч. форми навч. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого ; ред. Л. В. Русанова ; уклад.: Т. М. Камінська, О. О. Набатова. – Х., 2014. – 34 с.
Х623.3 / П 37											повнотекст
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Світова економіка та міжнародні економічні відносини" [Електронний ресурс] : (галузь знань 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підготовки – 6.030202 "Міжнар. право") : для студ. заоч. форми навч. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. А. Гриценко, Л. В. Нечипорук. – Х., 2014. – 28 с.
Х91 / П 37											повнотекст
Господарське право
Бережний Я. В. Проблеми та шляхи формування сприятливого інституційного середовища для підприємницької діяльності в Україні : аналіт. доп. / Я. В. Бережний, Д. В. Ляпін, Д. С. Покришка. – К. : НІСД, 2014. – 80 с. – (Серія "Економіка" ; вип. 13).
Х623.9 / Б 48											 хр
Господарський кодекс України : станом на 12 лют. 2014 р. – Відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2014. – 216 с.
Х623.9 –324 / Г 72 										ч.з. № 1, н/аб
Інститути спільного інвестування: правове регулювання господарської діяльності зі спільного інвестування : монографія / О. В. Гарагонич [та ін.] . – К. : Гельветика, 2014. – 216 с.
Х623.90 + Х623.172 / И 71 										хр
Цивільний і Господарський кодекси: 2004-2014 рр. : монографія / НЮУ ім. Ярослава Мудрого ; за заг. ред. І. В. Спасибо-Фатєєва. – Х. : Право, 2014. – 204 с.
Х623.0–324 / Ц 58											 хр, н/аб
Земельне право
Баринов Н. А. Цивилистическое учение о потребностях: вопросы теории и практики : монография / Н. А. Баринов ; Рос. акад. юрид. наук, Северо-Кавказ. НИИ актуал. проблем соврем. права. – М. : Юрист, 2012. – 335 с. – (Золотой фонд юридической науки. XXI век).
Х623 (4РОС) / Б 24 										хр
Земельне право: запитання та відповіді : навч. посіб. / В. І. Гордєєв [та ін.] ; відп. ред. М. В. Шульга. – Х. : Одіссей, 2014. – 288 с.
Х625 я7 / З–51 											ч.з. № 1, 2
Земельний кодекс України : станом на 8 квіт. 2013 р. – Відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2013. – 144 с.
Х625 –324 / З–51											 н/аб
Лісовий кодекс України. Кодекс України про надра. Водний кодекс України. Повітряний кодекс України : станом на 1 верес. 2010 р. – Х. : Одіссей, 2010. – 168 с. – (Закони України).
Х625.6 –324 / Л 11										 хр
Екологічне право
Краснова Ю. А. Правове регулювання екологічної безпеки в Україні : монографія / Ю. А. Краснова; Нац. ун-т біоресурсів і природокористування України. – К. : Алерта, 2013. – 304 с.
Х625.80 / К 78											 хр, філ №1 Ч.З
Тематика курсових робіт з навчальної дисципліни "Екологічне право України" [Електронний ресурс] : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" : для студ. 4курсу заоч. форми навч. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого ; уклад.: А. П. Гетьман [та ін.]. – Х., 2014. – 76 с.
Х625.8 р / Т 32											 повнотекст
Трудове право
Трудове право України : акад. курс : підручник / за ред. П. Д. Пилипенка ; Львів. нац. ун-т ім. І. Франка. – 5-те вид., переробл. і допов. – К. : Ін Юре, 2014. – 552 с.
Х627я73 / Т 78 											ч.з. № 1, філ № 1
Кримінальне право. Кримінологія. Кримінально-виконавче право
Загальні засади діяльності спостережних комісій : наук.-практ. посіб. / О. В. Анпілогов [та ін.] ; за заг. ред. А. Х. Степанюка ; Харків. облдержадмін., НДІ вивч. пробл. злочинності ім. акад. В. В. Сташиса НАПрН України. – Х. : Право, 2014. – 284 с.
Х628.408.1 / З–14 											хр, н/аб
Кохан Г. В. Явище політичної корупції: теоретико-методологічний аналіз : монографія / Г. В. Кохан ; Нац. ін-т стратег. дослідж. – К. : НІСД, 2013. – 232 с.
Х628.38 / К 75 											хр
Кримінально-виконавчий кодекс України : станом на 24 січ. 2014 р. – Відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2014. – 92 с.
Х628.4 –324 / К 82 										ч.з № 1, н/аб
Крутов В. В. Протидія інформаційному тероризму та його фінансуванню в сучасних умовах : монографія / В. В. Крутов, М. П. Стрельбицький, O. A. Шевченко ; НАПрН України. – К. : НАПрН України ; Ужгород : ІВА, 2014. – 309 с.
Х628.371 / К 84 											хр
Майданик Н. І. Право на медичну допомогу осіб, які позбавлені волі / Н. І. Майданик. – К. : Алерта, 2013. – 36 с.
Х628.415 / М 14 											хр, філ № 1
Малиновський І. О. Радянські поправчо-трудові установи порівнюючи з буржуазними тюрмами : монографія / І. О. Малиновський. – Репр. вид. 1928 р. – Острог : Вид-во Нац. ун-ту "Остроз. акад.", 2013. – 306 с.
Х628.40 / М 19											 хр
Система судових органів, органів прокуратури
Закон України "Про адвокатуру та адвокатську діяльність" : наук.-практ. коментар / Є. Л. Стрельцов, І. І. Митрофанов, A. M. Притула ; ред. Є. Л. Стрельцов ; НАПрН України, Півден. регіон. центр. – О. : Фенікс, 2014. – 324 с.
Х629.08 –32 / З–19 										хр
Лапкін А. В. Основи прокурорської діяльності в Україні : навч. посіб. у схемах / А. В. Лапкін ; за ред. І. Є. Марочкіна. – Вид. 2-ге, змін. та допов. – Х. : Право, 2014. – 136 с.
Х629.1 / Л 24 											ч.з № 1
Юревич І. В. Єдність судової влади : монографія / І. В. Юревич ; НЮУ ім. Ярослава Мудрого. – Х. : Право, 2014. – 264 с.
Х629.0 / Ю 68 											хр, н/аб
Цивільний процес
Господарський процесуальний кодекс України : станом на 19 лют. 2014 р. – Відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2014. – 96 с.
Х629.221 –324 / Г 72 										ч.з №1, н/аб
Закон України про нотаріат. – К. : Істина, 2013. – 184 с.
Х629.219(4УКР)–32 / З–19 										філ №1
Кравцов С. О. Міжнародний комерційний арбітраж та національні суди : монографія / С. О. Кравцов ; НЮУ ім. Ярослава Мудрого. – Х. : Право, 2014. – 232 с.
Х939.4 + Х629.211.1  / К 77 									хр, н/аб
Масюк В. В. Цивільний процес у схемах і таблицях : навч. посіб. / В. В. Масюк, М. Ю. Акулова. – Х. : Право, 2014. – 192 с.
Х629.2 / М 32											 Ч.З №1, н/аб
Навроцька Ю. В. Цивільне процесуальне право України : (у схемах і таблицях) : навч. посіб. / Ю. В. Навроцька, О. Б. Верба-Сидор, У. Б. Воробель ; Львів. держ. ун-т внутр. справ. – Л. : Львів. держ. ун-т внутр. справ, 2013. – 388 с.
Х629.2 я7 / Н 15 											ч.з №1
Судова практика вирішення спорів у справах про визнання кредитних договорів недійсними : (коментар) / авт.-уклад. О. В. Благовестев. – К. : ПП Шевченко Р. В., 2012. – 768 с.
Х629.221–9 / С 89											 хр
Тимошевська І. П. Участь у цивільному процесі органів та осіб, яким законом надано право захищати права, свободи та інтереси інших осіб : монографія / І. П. Тимошевська ; НЮУ ім. Ярослава Мудрого. – Х. : Еспада, 2014. – 176 с.
Х629.211.5 / Т 41 											хр, н/аб
Цивільний процес України : підручник / зв ред. М. М. Ясинка. – К. : Правова єдність : Алерта, 2014. – 744 с.
Х629.2 я7 / Ц 57 											філ № 1, ч.з № 1
Цивільний процесуальний кодекс України : станом на 24 жовт. 2012 р. – Відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2012. – 208 с.
Х629.2–324 / Ц 57 										ч.з № 1
Цивільний процесуальний кодекс України :текст прийнятий Верх. Радою України 18 берез. 2004 р. : із змін. та допов. станом на 28 берез. 2013 р. – Офіц. вид. – К. : Ін Юре, 2013. – 248 с.
Х629.2 –324 / Ц 57 										ч.з № 1
Чорнооченко С. І. Цивільний процес : навч. посіб. / С. І. Чорнооченко ; МВС України, НАВС України. – 3-тє вид., переробл. та допов. – К. : Центр учб. літ., 2014. – 416 с.
Х629.2я73 / Ч 75 											ч.з. № 1, філ № 1
Кримінальний процес
Актуальні питання кримінального процесу України : навч. посіб. / Нац. акад. прокуратури України ; за заг. ред. Є. М. Блажівського. – К. : Центр учб. л-ри, 2013. – 304 с.
Х629.3 я7 / А 43										ч.з №1, філ №1
Кримінальний процесуальний кодекс України : станом на 8 січ. 2014 р. : відповід. офіц. тексту. – Х. : Право, 2014. – 352 с.
Х629.3–324 / К 82										 ч.з. №1, н/аб
Кримінальний процесуальний кодекс України. Закон України про внесення змін до деяких законодавчих актів України у зв'язку з прийняттям кримінального процесуального кодексу України. – Відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2012. – 392 с.
Х629.3–324 / К 82										 н/аб
Молдован А. В. Кримінальний процес України : лекції, процесуальні документи : навч. посіб. / В. В Молдован, Р. С. Кацавець. – К. : Правова єдність : Алерта, 2014. – 352 с.
Х629.3я7 / М 75										ч.з. № 1, філ № 1
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Кримінальний процес" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 3 курсу ден. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. В. Бабаєва [та ін.]. – Х. : Право, 2013. – 120 с.
Х629.3 / Н 15 										хр, н/аб, ч.з. № 1, 2, філ № 1, 2
Удалова Л. Д. Чинність кримінального процесуального закону : монографія / Л. Д. Удалова, С. І. Щериця. – К. : КНТ, 2014. – 144 с.
Х629.3 / У 28 										хр
Криміналістика
Волкова А. Э. Информационно-справочные криминалистические учеты: теория, организация, использование : монография / А. Э. Волкова, Э. А. Разумов. – Сумы : Мрія, 2013. – 344 с.
Х629.417 / В 67 										хр
Початковий етап розслідування злочинів проти безпеки виробництва : практ. посіб. / Донец. юрид. ін-т МВС України ; уклад.: І. В. Кубарєв [та ін.]. – Донецьк : Промінь, 2014. – 64 с.
Х629.431.419 / П 65									 хр, н/аб
Правова статистика
Правова статистика : навч. посіб. / Півден. регіон. центр НАПрН України, Херсон. держ. ун-т ; за заг. ред. В. М. Стратонова. – Херсон : Гельветика, 2013. – 288 с.
Х629.6 я73 / П 68									ч.з. №1, ч.з. №2, н/аб
Тести з навчальної дисципліни "Правова статистика" [Електронний ресурс] : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" : для студ. 4 курсу Ін-ту підгот. кадрів для органів прокуратури України, Ф-ту підгот. слід. кадрів для МВС України, Ін-ту підгот. юрид. кадрів для СБУ, Ф-ту підгот. кадрів для Держ пенітенціар. служби України / НЮУ ім. Ярослава Мудрого ; уклад. І. О. Христич. – Електрон. вид. – Х., 2014. – 84 с.
Х629.6 р / Т 36 										повнотекст
Держава і право зарубіжних країн
Евсеев А. П. Верховный Суд США сегодня / А. П. Евсеев ; НАПрН Украины, НИИ гос. строительства и местн. самоуправления. – Харьков : Юрайт, 2014. – 56 с. – (Научные доклады ; вып. 13).
Х891.9(7СОЕ) / Е 25 									хр, н/аб, ч.з. № 1
Закоморна К. О. Державне (конституційне) право зарубіжних країн : (навчальні матеріали та схеми) : посіб. для підгот. до іспитів / К. О. Закоморна. – Х. : Право, 2014. – 264 с.
Х80 я73 / З–19 										ч.з. № 1, 2
України власний шлях. Незалежність та кооперація. Власний шлях України до правової держави = Der eigene Weg der Ukraine = Ukraine's own Path / ed.: P.-A. Albrecht [et al.]. – Berlin : BWV Berliner Wissenschafts–Verlag, 2013. – 301 с.
Х881 / У 45 									хр, філ № 1, 2, ч.з. № 1, 2, н/аб, Полт. ф-т
Медицина
Комплексне дослідження мотивації та доступності ДКТ на ВІЛ для дітей та молоді. – К. : КІС, 2013. – 124 с.
Р11(4УКР) / К 63 										хр
Історія
Зорик В. А. Політичні партії України та Росії в роки Першої світової війни (1914 – лютий 1917 рр.) : монографія / В. А. Зорик, А. С. Зорик ; Харків. держ. ун-т харчування та торгівлі. – Х. : ХДУХТ, 2011. – 216 с.
Т3(4УКР)52 / З–86 									хр
Козерод О. В. Гендерні аспекти історії українського єврейства (на прикладі періоду 20-х років ХХ ст.) : монографія / О. В. Козерод ; НАПрН України, Ін-т політ. і етнонац. дослідж. ім. І. Ф. Кураса. – К. : Радуга, 2013. – 104 с.
Т3(4УКР)62 / К 59 									хр
Ректоры. Почетные граждане города Харькова / сост.: П. В. Воловник, О. П. Воловник. – Х. : ИД ЖЗЛ : Харьк. кн. ф-ка "Глобус", 2014. – 464 с. – (Современная ЖЗЛ Харьковщины ; кн. 10).
Т3 (4УКР–4ХАР) / Р 36									 хр, н/аб, ДБВ, ОРК
Економіка 
Заболоцький Б. Ф. Економіка і організація інноваційної діяльності : навч. посіб. / Б. Ф. Заболоцький. – Л. : Новий Світ-2000, 2012. – 427 с. – (Вища освіта в Україні).
У9(4УКР) / З–12										 хр
Мазуренко В. І. Облік зовнішньоекономічної діяльності підприємств : підруч. для студ. екон. спец. / В. І. Мазуренко, Р. Д. Стаканов ; Ін-т міжнар. відносин Київ. нац. ун-ту ім. Т. Шевченка. – К. : ДКС центр, 2013. – 348 с.
У9(4УКР)29 / М 13									 хр
Механізми поліпшення підприємницького клімату в процесі реалізації економічних реформ в Україні : аналіт. доп. / Я. В. Бережний [та ін.] ; за ред. Я. А. Жаліло ; Нац. ін-т стратег. дослідж. – К. : НІСД, 2013. – 80 с. – (Економіка ; вип. 11).
У9(4УКР)21 / М 55 									хр
Національні проекти у стратегії економічної модернізації України : аналіт. доп. / Нац. ін-т стратег. дослідж. – К. : НІСД, 2013. – 144 с. – (Економіка ; вип. 9).
9(4УКР) / Н 35										 хр
Ресурсний потенціал аграрної сфери: проблеми та завдання ефективного використання : аналіт. доп. / Нац. ін-т стратег. дослідж. – К. : НІСД, 2013. – 76 с. – (Економіка ; вип. 10).
У9(4УКР)32 / Р 44									 хр
Собкевич О. В. Модернізаційні пріоритети реформування транспортно-дорожнього комплексу в Україні : аналіт. доп. / О. В. Собкевич, К. М. Михайличенко, О. Ю. Ємельянова ; за ред. Я. А. Жаліла ; Нац. ін-т стратег. дослідж. – К. : НІСД, 2013. – 48 с. – (Економіка ; вип. 7).
У9(4УКР)37 / С 54 									хр
Сухоруков А. І. Моделювання та прогнозування соціально-економічного розвитку регіонів України : монографія / А. І. Сухоруков, Ю. М. Харазішвілі ; Нац. ін-т стратег. дослід. – К. : НІСД, 2012. – 368 с.
У9(4УКР)21 / С 91									 хр
Фомішин С. В. Міжнародні економічні відносини : навч. посіб. / С. В. Фомішин, Ю. В. Колесник. – Л. : Новий Світ-2000, 2012. – 360 с.
У5 я7 / Ф 76										 хр
Шевчик Б. М. Сучасні економічні теорії глобальних систем : навч. посіб. / Б. М. Шевчик. – Л. : Новий Світ – 2000, 2011. – 352 с. – (Вища освіта в Україні).
У5 я7 / Ш 37 										хр
Канцір І. А. Макро-мікроекономіка: від теорії до практики : навч. посіб. / І. А. Канцір, О. І. Кліпкова, Л. В. Іванець ; ЛТЕК Нац. ун-ту "Львівська політехніка". – Л. : Новий світ – 2000, 2012. – 443 с. – (Вища освіта в Україні).
У01 я7 / К 19 										хр
Політика
Актуальні проблеми міжнародних відносин. / Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка, Ін-т міжнар. відносин ; голов. ред. В. В. Копійка. – К.
2011. – Вип. 100, ч. 1. – 271 с.		2011. – Вип. 100, ч. 2. – 151 с.
2011. – Вип. 101, ч. 2. – 187 с.
2011. – Вип. 102, ч. 1. – 299 с
2011. – Вип. 103, ч. 2 : Присвячено 90й річниці народження Гліба Миколайовича Цвєткова. – 147 с.
2012. – Вип. 109, ч. 1. – 302 с.		2012. – Вип. 109, ч. 2. – 158 с.
2013. – Вип. 112, ч. 2 – 338 с
2013. – Вип. 115, ч. 1. – 338 с. 	2013. – Вип. 115, ч. 2. – 228 с.
2013. – Вип. 116, ч. 1. –218 с. 		2013. – Вип. 116, ч. 2. – 131 с.
2013. – Вип. 117, ч. 1. – 157 с. 	2013. – Вип. 117, ч. 2. – 236 с.
Я54/ К 38										 н/аб
Лукашевич А. О. Новейшая история и политика : отчет / А. О. Лукашевич. – Х. : НТМТ, 2013. – 128 с.
Ф1 (4УКР) / Л 84 										хр
Мазука Л. І. Українська держава та світове українство: актуальні питання, потенціал і перспективи взаємодії : аналіт. доп. / Л. І. Мазука ; Нац. ін-т стратег. дослідж. – К. : НІСД, 2013. – 32 с. – (Політика ; вип. 2).
Ф011.43 / М 13 										хр, н/аб
Ойкумена : альм. сравнит. исслед. полит. ин-тов, соц.-экон. систем и цивилизаций. / Нац. ин-т стратег. исслед., Регион. фил., ХНУ им. В. Н. Каразина. – Х., 2012. – Вып. 9. – 256 с.
Ф01 я5 / О–48										 н/аб, хр
Паламарчук М. О. Виклики модернізації в Україні: політичні аспекти : монография / М. О. Паламарчук ; за ред. О. В. Литвиненко ; Нац. ін-т стратег. дослідж. – К. : НІСД, 2014. – 152 с.
Ф022 / П 14										 хр, н/аб
Стратегічні пріоритети : [наук.-аналіт. щокв. зб.]. / Нац. ін-т стратег. дослідж. ; гол. ред. А. В. Єрмолаєв. – К. : НІСД, 2013. – № 4. – 224 с.
Ф2(4УКР) я5 / С 83									 хр
Тимошенко В. А. Наркополітика, екологія, громадське здоров'я : наук. доп. за матеріалами практики та аналізу нац. стратегії щодо наркотиків / В. А. Тимошенко. – К. : Логос, 2013. – 24 с.
Ф011.43 / Т 41										 хр
Черніков Д. О. Модернізація системи державної підтримки суб'єктів господарювання в Україні : аналіт. доп. / Д. О. Черніков ; за ред. Я. А. Жаліла ; Нац. ін-т стратег. дослідж. – К. : НІСД, 2013. – 48 с. – (Економіка ; вип. 5).
Ф3(4Укр) / Ч–49 										хр
Наукова інформація та документація
Освіта. Педагогіка
Вища школа Харківщини – кращі імена : XV обл. конкурс / Харків. облдержадмін. – Х., 2013. – 15 с.
Ч216.273 / В 55										 хр
Вінницький національний аграрний університет (1982–2012): становлення і розвиток / упоряд. О. І. Скоромна. – Вінниця : Консоль, 2012. – 424 с.
Ч48(4Укр) / В 48 										хр
Наукові розробки Національної академії педагогічних наук України, готові до практичного застосування : зб. анот. переліку наук. розробок / Нац. акад. пед. наук України ; упоряд. І. Ю. Регейло. – К. : Пед. думка, 2010. – 134 с.
Ч214.71 / Н 34										 хр
Програма імені Фулбрайта в Україні, 2010–2011 = Fulbright Ukraine, 2010-2011 : щорічник. – К., 2011. – 58 с.
Ч48 / П 78 										хр, н/аб
Професійна освіта і підготовка у Великій Британії: відповідність світовим стандартам / Акад. пед. наук України, Ін-т пед. освіти і освіти дорослих ; за ред. Н. М. Авшенюк. – К. : КНУБА, 2010. – 76 с.
Ч45 (4ВЕЛ) / П 84 									хр
Рубан Ю. Д. Труд – залог успеха : ректор Харьк. гос. зооветеринар. акад, академик НААНУ В. А. Головко / Ю. Д. Рубан, А. Я. Лысенко. – Х. : Бровин А. В., 2014. – 128 с.
Ч48(4УКР) / Р 82 										хр
Бібліотечна справа. Бібліотекознавство
Библиотеки Беларуси в цифрах и фактах (1991–2011) / Нац. б-ка Беларуси ; сост.: Л. Г. Кирюхина, М. Г. Пшибытко, О. А. Рынкевич. – Минск : [б. и.], 2012. – 66 с.
Ч733(4БЕА) / Б 59 									ДБВ
Художня література (твори)

Белаш Н. М. Сокол не просит любви у голубки : стихи / Николай Белаш. – 4-е изд., перераб. и доп. – Харьков : Ексклюзив, 2014. – 96 с.
Ш6(4УКР) / Б 43 										н/аб
Курсантські поезії. / Ін-т підготовки юрид. кадрів для СБУ, НУ "ЮАУ ім. Я. Мудрого". – Х. : Оберіг, 2012. – Вип. 2. – 96 с.
Ш6(4УКР–4ХАР) / К 93 									хр
Лава : журнал поэзии / ред.: Е. Кривочуприн, Ю. Шкурко, Г. Титов. – Х. : Слово, 2011. – 164 с.
Ш6(4УКР) я5 / Л 13 									н/аб
Пумпянский А. Дело Ходорковского / А. Пумпянский, С. Ковалев, Б. Жутовский. – М. : Зебра, 2011. – 256 с.
Ш6 (4РОС) / П 88 									хр
Тарасові думи. Нам щодень / упоряд. З. Ромовська. – Л. : ВНТЛ-Классика, 2014. – 96 с.
Ш6(4УКР) / Т 19 										хр, н/аб
Релігієзнавство
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Релігієзнавство" [Електронний ресурс] : галузі знань: 0304 "Право", 0302 "Міжнар. відносини"; освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр"; напрями підгот.: 6.030401 "Правознавство", 6.030202 "Міжнар. право" : для студ. 1 курсу ден. форми навч. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого ; уклад.: О. М. Юркевич, С. В. Качурова. – Х., 2014. – 37 с.
Э2 / Н 15											повнотекст
Святоуспенська Лавра в Уневі. – Л. : Свічадо, 2010. – 160 с.
Э37–505 (4УКР) / С 25 									хр
Філософія
Кравченко П. А. Філософські горизонти творчої спадщини В. Г. Короленка : 100-річчю Полт. нац. пед. ун-ту ім. В. Г. Короленка присвяч. / П. А. Кравченко, Я. Є. Блоха ; ПНПУ ім. В. Г. Короленка. – Полтава : ПНПУ, 2014. – 232 с.
Ю3(4УКР)5 / К 77										 хр, н/аб
Філософські обрії : наук.-теорет. журн. / Ін-т філософії ім. Г. С. Сковороди НАН України, Полтав. нац. пед. ун-т ім. В. Г. Короленка. – Полтава, 2013. – Вип. 30. – 224 с.
Ю3(0) я5 / Ф 51 										хр, н/аб
Психологія
Еслюк Р. П. Системные принципы в психотерапии / Р. П. Еслюк. – Харьков : Новое слово, 2010. – 302 с.
Ю95 / Е 84										 хр
Кивенко Н. В. Философско-психологическая концепция проблемы социального общения : моногр. / Н. В. Кивенко ; Нац. ун-т гос. налог. службы Украины. – К. : ДІЯ, 2014. – 290 с.
Ю953 / К 38 										хр
Довідкові видання
Адміністративне право України : словник термінів / Запоріз. нац. ун-т ; ред.: Т. О. Коломоєць, В. К. Колпакова. – К. : Ін Юре, 2014. – 520 с.
Х621 я2 / А 31										ч.з. № 1, ДБВ
Міжнародна поліцейська енциклопедія : у 10 т. / відп. ред.: Є. М. Моісеєв, В. Я. Тацій, Ю. С. Шемшученко. – К. : Ін Юре, 2003–    .
Т. 2 : Права людини у контексті поліцейської діяльності. – 2005. – 1224 с.
Т. 3 : Поліцейський менеджмент: історія та сучасність. – 2006. – 1192 с.
Т. 4 : Кримінально-правові, кримінологічні та кримінально-виконавчі засади поліцейської діяльності. – 2007. – 968 с.
Т. 5 : Кримінально-процесуальна та криміналістична діяльність поліцейських організацій. – 2009. – 1008 с.
Т. 6 : Оперативно-розшукова діяльність поліції (міліції). – 2010. – 1128 с.
Т. 7 : Адміністративно-правове забезпечення поліцейської діяльності. – 2011. – 1120 с.
Х621.163.1я2 / М 58 									ДБВ
Студентський глосарій : словничок основ. юрид. термінів студ.-правників / НАН України, Київ. ун-т права. – К. : Київ. ун-т права, 2013. – 47 с.
Х.я212 / С 88 										ДБВ, хр
Сучасна правова енциклопедія / Ін-т законодавства Верхов. Ради України ; за заг. ред.: О. В. Зайчука. – 2-ге вид., переробл. і допов. – К. : Юрінком Інтер, 2013. – 408 с.
Х.я20 / С 91 										ДБВ
Бібліографічні видання
Володимир Васильович Луць : (до 80-річчя від дня народж. та 50-річчя наук.-пед. і громад. діяльності) / НАПрН України ; упоряд.: О. Д. Крупчан, М.Д. Пленюк. – Х. : Право, 2013. – 48 с. – (Біографія і бібліографія вчених-правознавців).
Х.д / В 68 										хр, н/аб
Титов Николай Ильич : биография, библиография / Ассоц. органов местного самоупр. Харьк. обл. ; ред. О. Азизьян. – Харьков : Стиль-Издат, 2013. – 42 с.
Х.д / Т 45										 хр
Електронні ресурси
Анакіна Т. М. Судовий прецедент у праві Європейського Союзу : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.11 / Т. М. Анакіна ; НУ"ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2008. – 19 с.
Бондарчук І. В. Конституційно-правові основи легалізації громадських організацій і політичних партій в Україні  : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.02 / І. В. Бондарчук ; кер. роботи Л. І. Летнянчин ; НУ"ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2014. – 20 с.
Вестник Московского университета : науч. журн. Серия 11, Право. – М., 1995. – № 4. – 91 с.
Гультай М. М. Інститут конституційної скарги: світовий досвід та перспективи впровадження в Україні : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.02 / М. М. Гультай ; наук. конс. О. В. Петришин ; НЮУ ім. Ярослава Мудрого. – Х., 2014. – 41 с.
Ежегодник украинского права : сб. науч. тр. / НАПрН Украины ; гл. ред. В. Я. Таций ; редкол.: Ю. С. Шемшученко [и др.]. – Х. : Право, 2014. – № 6 – 576 с.
Закриницька В. О. Адміністративно-правові засади управління у сфері соціального захисту сім'ї, дітей та молоді : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / В. О. Закриницька ; кер. роботи Н. П. Матюхіна ; офіц. опон.: К. В. Колпаков, Г. В. Джагупов ; НЮУ ім. Ярослава Мудрого. – Х., 2014. – 20 с.
Індивідуальна робота з навчальної дисципліни "Міжнародне право" : метод. рек. : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" : для студ. 4 курсу ден. форми навч. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого ; уклад.: М. В. Буроменський, Т. М. Анакіна, І. Б. Кудас. – Х., 2014. – 15 с.
Калиновська Л. В. Правове регулювання обліку платників податків в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Л. В. Калиновська ; кер. роботи О. А. Лукашев ; офіц. опон.: Л. А. Савченко, О. О. Головашевич ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 20 с.
Касинюк О. В. Кримінально-процесуальні питання діяльності міжнародних кримінальних судів : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.11 / Оксана Василівна Касинюк ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2005. – 20 с.
Комарова Т. В. Юрисдикція Суду Європейських співтовариств : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.11 / Тетяна В’ячеславівна Комарова ; Ін-т міжнар. відносин Київ. нац. ун-ту ім. Тараса Шевченка. – К., 2009. – 24 с.
Маринів І. І. Конституційний контроль у Республіці Польща : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.02 / Іванна Ігорівна Маринів ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 20 с.
Материалы научной конференции кафедр общественных наук / Харк. юрид. ин-т ; отв. ред. В. П. Будников ; ред. кол.: И. Н. Даньшин [и др.]. – Харьков : Изд-во ХГУ, 1970. – 244 с.
Мірошниченко О. А. Право людини на життя (теорія та практика міжнародного співробітництва) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.11 / Ольга Анатоліївна Мірошниченко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2005. – 18 с.
Морозов Г. В. Правове регулювання ринку роздрібної торгівлі нафтопродуктами в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / Г. В. Морозов ; кер. роботи Д. В. Задихайло ; НЮУ ім. Ярослава Мудрого. – Х., 2014. – 19 с.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Релігієзнавство" : галузі знань: 0304 "Право", 0302 "Міжнар. відносини"; освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр"; напрями підгот.: 6.030401 "Правознавство", 6.030202 "Міжнар. право" : для студ. 1 курсу ден. форми навч. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого ; уклад.: О. М. Юркевич, С. В. Качурова. – Х., 2014. – 37 с.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Сімейне право" : (галузь знань 0304 "право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") :для студ. 3 курсу / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. І. Борисова [та ін.]. – Х. : Право, 2013. – 63 с.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Аграрне право" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. заоч. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. В. Шульга, В. П. Жушман, Г. С. Корнієнко. – Х. : Право, 2013. – 30 с.
Научная конференция по вопросам кодификации советского законодательства : тез. докл. / Харк. юрид. ин-т. – Харьков : Юрид. ин-т, 1957. – 35 с.
Научная конференция по работам, выполненным в 1953 году : тез. докл. / отв. ред.-сост. А. И. Рогожин ; отв. ред.-сост. А. И. Рогожин ; Харк. юрид. ин-т. – Харьков. : Харьк. юрид. ин-т, 1954. – 101 с.
Научная конференция по работам, выполненным в 1955 году  : тез. докл. / Харк. юрид. ин-т ; отв. за вып. А. И. Рогожин. – Харьков: Харьк. юрид. ин-т, 1956. – 72 с.
Научная конференция по работам, выполненным в 1964 году (Сентябрь 1965 г.) / Харк. юрид. ин-т ; отв. ред. В. В. Сташис ; редкол. М. И. Бару [и др.]. – Харьков : Харьк. юрид. ин-т, 1965. – 186 с.
Научная конференция по работам, выполненным в 1965 г. профилирующими кафедрами 28 марта 1966г : тез. докл. / Харк. юрид. ин-т ; отв. ред. М. И. Бару ; редкол. В. А. Барахтян [и др.]. – Харьков : Харьк. юрид. ин-т, 1966. – 144 с.
Научная конференция профессорско-преподавательского состава Харьковского юридического института (февраль 1968 года) : тез. докл. / Харк. юрид. ин-т ; отв. ред. М. И. Бару ; ред. кол. В. А. Барахтян [и др.] . – Харьков : Харьк. юрид. ин-т, 1968. – 249 с.
Научная конференция, посвященная 40-летию Советской власти : тез. докл. / Харк. юрид. ин-т. – Харьков : Харьк. юрид. ин-т, 1957. – 52 с.
Научные работы студентов : сб. науч. работ / Харк. юрид. ин-т ; ред. М. В. Гордон. – Харьков : Харьк. юрид. ин-т, 1961. – 81 с.
Нуруллаєв І. С. Міжнародно-правове співробітництво в системі Ради Європи у боротьбі з корупцією : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.11 / Ількін Садагат Огли Нуруллаєв ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2008. – 20 с.
Паламарчук М. О. Виклики модернізації в Україні: політичні аспекти : монография / М. О. Паламарчук ; за ред. О. В. Литвиненко ; Нац. ін-т стратег. дослідж. – К. : НІСД, 2014. – 152 с.
Перелік тем дисертаційних досліджень з проблем держави і права (затверджених у 2013 р.) : розглянуті та схвал. від-нями Нац. акад. прав. наук України / НАПрН України ; [упоряд.: Д. В. Лук`янов, Н. І. Карпенко ; вступ Д. В. Лук`янов]. – Х. : Право, 2014. – 304 с.
Питання боротьби зі злочинністю : зб. наук. пр. / НАПрН України, НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", Ін-т вивч. пробл. злочинності НАПрН України ; редкол. В. І. Борисов [та ін.]. – Х. : Право. 
Вип. 21. – 2011. – 308 с		Вип. 23. – 2012. – 334 с.
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Безпека інтелектуальної власності" : (галузь знань 1801 "Специфіч. категорії", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010011 "Інтелект. власність") : для студ. ден. форми навч. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого ; уклад.: Г. Ю. Дарнопих, О. М. Левковець, Л. В. Нечипорук. – Х., 2014. – 43 с.
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Безпека інтелектуальної власності" : (галузь знань 1801 "Специфіч. категорії", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010011 "Інтелект. власність") : для студ. заоч. форми навч. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого" ; ред. Л. В. Русанова ; уклад.: Л. В. Нечипорук, О. М. Левковець, Г. Ю. Дарнопих. – Х., 2014. – 35 с.
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Введення до інтелектуальної власності" : (галузь знань 1801 "Специфіч. категорії", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010011 "Інтелект. власність") : для студ. ден. форми навч. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого ; уклад.: О. С. Марченко, О. О. Чуприна. – Х., 2014. – 47 с.
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Введення до інтелектуальної власності" : (галузь знань 1801 "Специфіч. категорії", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010011 "Інтелект. власність") : для студ. заоч. форми навч. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого ; уклад.: О. С. Марченко, О. О. Чуприна. – Х., 2014. – 47 с.
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Економіка інтелектуальної власності" : (галузь знань 1801 "Специфіч. категорії", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010011 "Інтелект. власність") : для студ. ден. форми навч. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого ; уклад.: С. М. Макуха, О. В. Овсієнко. – Х., 2014. – 48 с.
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Економіка інтелектуальної власності" : (галузь знань 1801 "Специфіч. категорії", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010011 "Інтелект. власність") : для студ. заоч. форми навч. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: С. М. Макуха, О. В. Овсієнко. – Х., 2014. – 50 с.
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Експертиза об'єктів промислової власності. Оцінка прав інтелектуальної власності" : (галузь знань 1801 "Специфіч. категорії", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010011 "Інтелект. власність") : для студ. ден. форми навч. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого ; уклад.: О. А. Гриценко, І. А. Вовк. – Х., 2014. – 42 с.
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Експертиза об'єктів промислової власності. Оцінка прав інтелектуальної власності" : (галузь знань 1801 "Специфіч. категорії", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010011 "Інтелект. власність") : для студ. заоч. форми навч. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого" ; ред. Л. В. Русанова ; уклад.: І. А. Вовк, О. А. Гриценко. – Х., 2014. – 29 с.
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Маркетинг та менеджмент інтелектуальної власності" : (галузь знань 1801 "Специфіч. категорії", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010011 "Інтелект. власність") : для студ. ден. форми навч. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Л. С. Шевченко, К. Г. Губін. – Х., 2014. – 50 с.
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Маркетинг та менеджмент інтелектуальної власності" : (галузь знань 1801 "Специфіч. категорії", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010011 "Інтелект. власність") : для студ. заоч. форми навч. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Л. С. Шевченко, К. Г. Губін. – Х., 2014. – 40 с.
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Нематеріальна економіка та управління формуванням і використанням інтелектуального капіталу" : (галузь знань 1801 "Специфіч. категорії", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010011 "Інтелект. власність") : для студ. ден. форми навч. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Т. М. Камінська, О. О. Набатова. – Х., 2014. – 39 с.
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Нематеріальна економіка та управління формуванням і використанням інтелектуального капіталу" : (галузь знань 1801 "Специфіч. категорії", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010011 "Інтелект. власність") : для студ. заоч. форми навч. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого ; ред. Л. В. Русанова ; уклад.: Т. М. Камінська, О. О. Набатова. – Х., 2014. – 34 с.
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Світова економіка та міжнародні економічні відносини" : (галузь знань 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030202 "Міжнародне право") : для студ. заоч. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. А. Гриценко, Л. В. Нечипорук. – Х., 2014. – 28 с.
Плани семінарських занять і завдання для самостійної роботи з навчальної дисципліни "Світова економіка та міжнародні економічні відносини" : (галузь знань 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030202 "Міжнародне право") : для студ. ден. форми навч. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого ; ред. Л. В. Русанова ; уклад.: Т. М. Каменська [та ін.]. – Х., 2014. – 68 с.
Погорецька Н. В. Правове положення малих підприємств у вигляді товариств з обмеженою відповідальністю : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / Н. В. Погорецька ; Укр. держ. юрид. акад. – Х. : Укр. юрид. акад., 1994. – 17 с.
Полотай В. Ю. Правове регулювання інвестиційної діяльності : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / Володимир Юрійович Полотай ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Донецк, 2000. – 18 с. 
Право України. – 2014. – №№ 1, 2.
Проблемы социалистической законности на современном этапе развития советского государства : тез. докл. межвуз. науч. конф. (окт. 1968 г.) / Харк. юрид. ин-т ; отв. ред. М. И. Бару. – Харьков : Харьк. юрид. ин-т, 1968. – 291 с.
Програма навчальної дисципліни "Міжнародне гуманітарне право" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.03040101 "Правознавство" : для студ. 6 ф-ту / НЮУ ім. Ярослава Мудрого ; уклад.: О. В. Сенаторова, О. В. Тарасов. – Х., 2014. – 11 с.
Програма навчальної дисципліни "Міжнародне співробітництво в боротьбі зі злочинністю" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.03040101 "Правознавство" : для студ. ф-ту підгот. юристів для МЗС України / НЮУ ім. Ярослава Мудрого ; уклад. О. В. Сенаторова. – Х., 2014. – 10 с.
Програма навчальної дисципліни "Порівняльне конституційне право" : (галузь знань 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030202 "Міжнар. право") : для студ. 2 курсу ден. та заоч. форм навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Ю. Г. Барабаш, О. Г. Кушніренко, Т. М. Слінько. – Х., 2013. – 9 с.
Програма навчальної дисципліни "Право міжнародних організацій" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.03040101 "Правознавство" : для студ. 5 курсу ф-ту підгот. юристів для МЗС України / НЮУ ім. Ярослава Мудрого ; укл. Ю. В. Щокін. – Х., 2014. – 14 с.
Радчук О. П. Правове регулювання комісійної торгівлі сільськогосподарською продукцією  : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.06 / О. П. Радчук ; кер. роботи В. С. Шелестов. – Х., 1993. – 19 с.
Сіваш О. М. Розвиток українськими і російськими юристами-міжнародниками вчення про державний суверенітет (XVIII – початок XX ст.) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.11 / Олена Михайлівна Сіваш ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2010. – 19 с.
Сорокун В. М. Міжнародно-правовий захист права на свободу совісті та віросповідання : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.11 / Віталій Миколайович Сорокун ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2009. – 18 с.
Станкевич О. І. Місце Комісії Європейського Союзу в законодавчому процесі : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.11 / Ольга Ігорівна Станкевич ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2011. – 21 с.
Стешенко В. М. Оренда території в міжнародному публічному праві : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.11 / Володимир Миколайович Стешенко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2001. – 20 с.
Тематика курсових робіт з навчальної дисципліни "Екологічне право України" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" : для студ. 4курсу заоч. форми навч. / НЮУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: А. П. Гетьман [та ін.]. – Х., 2014. – 76 с.
Тести з навчальної дисципліни "Правова статистика" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" : для студ. 4 курсу 1 ф-ту підгот. кадрів для органів прокуратури України, 1 ф-ту підгот. слід. кадрів для МВС України, Ін-ту підгот. юрид. кадрів для СБУ, ф-ту підгот. кадрів для Держ пенітенціар. служби України / НЮУ ім. Ярослава Мудрого ; уклад. І. О. Христич. – Х., 2014. – 84 с.
Ткаченко А. В. Міжнародно-правове співробітництво в сфері регулювання споживчої кооперації (публічно-правовий аспект) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.11 / Анастасія Вячеславівна Ткаченко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2011. – 19 с.
Трагнюк О. Я. Тлумачення міжнародних договорів: теорія і досвід європейських міжнародних судових органів : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.11 / Олеся Янівна Трагнюк ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2003. – 20 с.
Чевичалова Ж. В. Правова природа дочірнього підприємства : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / Жанна В'ячеславівна Чевичалова ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2008. – 20 с.
Шуміло І. А. Відповідальність за порушення законодавства про захист конкуренції : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / І. А. Шуміло ; кер. роботи В. М. Гайворонський ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Донецьк, 2001. – 17 с.

05.05.2014